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DenİZ DerİnSu
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BölünDü mü?

leVenT DonDuran
üSlupTa
haTa!..

CenGİZ TokGöZ
mİllİ TakımDa prİm
paZarlıĞı horTlaDı mı?

Emin İlhan:

2. pereİra
Dönemİ

Bİrçok İSİm 
GünDeme GelDİ, 

TarTıŞılDı... 
Takım porTekİZlİ
hoCaYa emaneT

TAKIMLARIN PERFORMANSLARI
RUHEN ÇÖKTÜ.

Seyirci futbolda itici güçtür. 
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n Hocam öncelikle meşin yuvarlakla tanışmanızdan
başlayalım. Futbola nasıl başladınız?.
n Klasik bir cevap olacak mahallede, sokak aralarında
başladık, bir şekilde sonra 1967 yılında Hasköy kulübü-
nün genç takımında oynadım. 1968-1969-1970 de Has-
köy A Takımı’na geçtim, o zaman mahalli ligler vardı.
1970-1971 yılında 3. Lig oynanmaya başladı. Bir maçta
Sarıyer şampiyon olması için bize teşvik primi gönder-
mişti. Karagümrük ya da Galata yanlış hatırlamıyorsam
rekabet ediyorlardı ofsayt taktiği ile maçı 0-0 berabere bi-
tirdik. Sarıyer bana da prim vermişti. O sene 1971-72 se-
zonunda Sarıyer’e transfer oldum. Sarıyer de 3 sezon
oynadım. Sonra rahmetli Emin Cankurtaran benimle gö-
rüşerek 1975-76 sezonunda 23 yaşında Fenerbahçe’ye
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Takımların performansları
ruhen çöktü.

Emin İlhan:

RÖPORTAJ: UĞUR ÖZKAN

Fenerbahçe ve Türk futboluna
hem futbolcu hem de antrenör

olarak hizmet veren 
günümüzde de Fenerbahçe 

Altyapısında görev yapan 
eski oyuncumuz Emin İlhan ile

dünü ve bugünü konuştuk.

Süper Fener

1975-1976 
Ayaktakiler:

Adil Eriç,
Zafer

Göncüler, Al-
paslan Eratlı,

Emin İlhan,
Ömer Kaner,
Yılmaz Şen.

Oturanlar:
Osman

Arpacıoğlu,
Engin Verel,

Raşit
Karasu,Ender
Konca, Cemil

Turan.

Seyirci futbolda itici güçtür. 

Emin ilhan.qxp_Layout 1  5.07.2021  14:26  Page 2



TEMMUZ 2021ÖZEL RÖPORTAJ

6

transfer oldum. Ve o sene şampiyon olduk. Takımda Al-
parslan, Zafer Göncüler, Alpaslan Eratlı, Emin İlhan,
Ömer Kaner, Yılmaz Şen.Osman Arpacıoğlu, Engin
Verel, Raşit Karasu, Ender Konca, Cemil Turan gibi ar-
kadaşlarım vardı. 
6 yıl oynadım iki şampiyonluk yaşadım
n Fenerbahçe de kaç yıl futbol oynadın ve şampi-
yonluk yaşadın?
n Fenerbahçe de 6 yıl oynadım iki şampiyonluk yaşa-
dım. Benim Fenerbahçe
de oynadığım dönemde 4
Şampiyonluk da Trab-
zonspor yaşadı. 1971-72
sezonunda ben Sarı-
yer’de oynarken Trabzon
ile çok kapışmıştık, Trab-
zon ile 0 berabere kaldığı-
mız maçta Trabzon o
sezon 1. Lige çıkmıştı.
Ben Trabzon’dan kurtul-
duk derken aynı sezonda
ben de Fenerbahçe’ye
transfer olunca kurtula-
mamış olduk. 1977-78 se-
zonunda Fenerbahçe ile
2. Şampiyonluğumu yaşa-
dım. 
n Sakaryaspor mace-
ranı anlatır mısın?
n 1977-78 sezonunda
Rahmetli Necdet Niş Fe-
nerbahçe den ben dahil 7
kişiyi  Sakaryaspor’a gö-
türdü. 1980-81 sezo-
nunda Sakaryaspor 2.
Ligde şampiyon olduk ve
süper lige çıkmıştık.

O sezon da Fenerbah-
çe’yi 2. yarının ilk ma-
çında yenip lider olduk.
Diyarbakır küme düşmüş
puan verdik, Galatasa-
ray’a 2-0 galiptik son 10
dakika da Coşkun biraz
dalga geçti 2-2 bitirdik. Bu
takımlara verdiğimiz pu-
anlarla ligi 4. Bitirdik. O
puanları kaybetmeseydik
ligi şampiyon olarak bitire-
bilirdik. O sezon Beşiktaş
şampiyon olmuştu. Sakat-
lığım sebebiyle menüsküs
ameliyat oldum ondan
sonra Necdet hoca bana
jübile yaptırdı futbolu bı-
raktım.

n Futbol hayatınızda birçok anı biriktirmişsinizdir,
unutamadığın bir anınız?
Faruk başkan “bana trilyonlar da verseniz
ben emin’i vermem” dedi.
n Faruk Ilgaz başkanlığında ben Fenerbahçe de oynar-
ken, Zonguldakspor bana 600 bin kulübe de 650 bin tek-
lif etmişti. Faruk başkan “Bana trilyonlarda verseniz ben
Emin’i vermem” dedi. Bana da sen gitmek ister misin de-
yince çok duygulandım. Ben de Fenerbahçe’den para

için hiçbir yere gitmem
deyince aynı duyguyu yö-
neticilerde yaşamıştı.
Sonradan Faruk Ilgaz
başkanım yazılarının bi-
rinde benden “Emin is-
minde bir centilmen”
diye bahsetmişti. Bu gurur
bana yeter diye düşünü-
yorum.
n Kaç kez milli oldun?
n Milli takım maçları o za-
manda bu kadar fazla oy-
nanmazdı o nedenle 8
maç da milli formayı giy-
dim.. 
n Pandeminin futbola
olan etkileri neler oldu?
n Şu an sadece U19 ta-
kımları çalışıyor. Pandemi
ile futbolda bir duraklama
dönemi olduğu doğrudur.
Belki de bu süreç yüzün-
den yıldız olabilecek
oyuncuları kaybetmiş dahi
olabiliriz. Seyirci futbolda
itici güçtür. Seyirci olma-
yınca takımların perfor-
mansları ruhen çöktü.
Adeta insanlar futbolu
unuttu diyebilirim.
n Milli takım ile ilgili ne
dersiniz?
n Takımlarda eskiden 2
yabancı oynarken şimdi
tam tersi olarak tersi 2
Türk 9 yabancı oynuyor,
haliyle milli takımda bun-
dan nasibini alıyor çünkü
yerli futbol’cu yetişmiyor.
n Avrupa da neden ba-
şarısız olduk? 
n Avrupa’da oynayan fut-
bolcularda devamlılık var,
beraber oynama imkanını
buluyorlar. Bizde bu

Süper Fener
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imkan yok takımın çoğunluğunu Avrupa da oyna-
yan çocuklar oluşturuyor. Türkiye’den katılan
oyuncu sayısı az olduğu için bütünlük sağlanamı-
yor. Ayrıca bir arada oynama şansını az buldular.
İnşallah ilerdeki günlerde bu sorun çözülecektir.
n Senin döneminde örnek aldığın yabancı
oyuncu var mıydı?
n Radomirandiç çok beğendiğim bir oyuncuydu
hep onu örnek almak istemişimdir.
n Şimdi hangi oyuncuları daha çok beğeniyor-
sun?
Geleceğin Gençlerinin yetişmesini 
Gözlemliyorum.
n Ronaldo ve Messi favorilerimdir. 
n Futbolu bıraktıktan sonra antrenörlük yaptın
mı?
n Fenerbahçe alt yapısında bir dönem antrenör-
lük yaptıktan sonra Ender Gonca ile Düzcespor’u
çalıştırdık. İvanceviçle de Sakaryaspor’u çalıştır-
dık.
n Şimdi neler yapıyorsun?
n Ben şimdi Fenerbahçe’nin altyapısında idari bö-
lümde görev yapıyorum. Geleceğin gençlerinin
yetişmesini gözlemliyorum. Başkanımız ve yöne-
tim kurulumuz altyapı ya çok önem veriyor. Çalış-
malarım devam ediyor yani hala futbolun
içindeyiz.
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Alışık 
olmAdıklArımız

Fenerbahçe'de futbolcu ve yönetici olarak senelerim
geçti. Yaşadığım onca kongre oldu. Bir taraf sinirle-
nince diğer tarafı yatıştırırdı. Aradaki tatsızlıklar fazla

uzun sürmezdi. Herşeyden öte üslup hatası yaşanmazdı.
Son kongre öncesi her iki eski ve yeni başkanlar kendi-
lerine göre ne kadar haklı da olsalar birbirlerine karşı kul-
landıkları kırıcı kelimeler ile adeta yarış içindeydiler. Bu
birbirlerini suçlama yarışmasının kazananı yok, ama kay-
bedeni var oda, "FENERBAHÇE"

Geriye dönüp baktığımızda Fenerbahçe için son altı
yıl başarısız geçmiştir.

Elbette başkan kim olursa olsun taraftarlarına vaadi
şampiyonluktur. Onun için çabalar ve diğer kulüplerle ya-
rışır ve iyi niyetlidir.

“Eksiklik nedir?” diye sorarsanız şu an yaşadığımız
bir sıkıntı çok güzel bir örnektir. Fenerbahçe futbol takımı
sezonu hocasız açmıştır. Peki nedir bu işbilmezlik. Hoca
yok, transfer edilecek veya gidecek oyuncular  var, bun-
ların kararını bir takımın teknik direktörü verir, bir kulübün
başkanı değil.

Yeni yönetim kurulu bir kaç değişik isimle aynı kişiler-
den oluşmakta. Futbolun içinden gelen bir kişi gene yok.
Bir dönem öncesinde yapılan hatalardan ders çıkartılır
diye  düşünmüştüm ama yine yanıldığımı görüyorum.

Üzülerek diyorumki bu sene de hüzünmü yaşanacak.
Bunu Fenerbahçeliler kabul etmez. Hayırlısı demekten
başka kelime bulamıyorum....

Cemil
TURAN
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Uzun yıllardır Fenerbahçe’yi
takip eden bir spor yazarı
olarak, geçmişe şöyle bir

uzandım. 1982-83 sezonunda
Başkan Ali Şen çoğunluğun
gelmez dediği Yugoslav efsa-
nesi Stankoviç’i Kadıköy’e ge-
tirdi. 1988-8’da Tahsin Kaya
Veselinoviç’i, rahmetli Metin
Aşık UEFA Şampiyonu Hid-
ding’i getirdi. Sonrasında Ven-
glos, Meszöly geldi 

Fenerbahçe’ye. 1995-96 sezonunda Başkan Ali Şen,
Amerika’nın milli takımın başına getirmek için görüştüğü
Carlos Alberto Parreira ile anlaştı. Parreira Brezilya’yı
dünya şampiyonu yapan isimdi. Aziz Yıldırım dönemle-
rinde Löw, Zeman, Daum, Zico gibi hocalar görev
yaptı. Mustafa Denizli, Aykut Kocaman, Rıd-
van Dilmen de Sarı -Lacivertli ekibi çalıştıran
isimlerdi. Yani Fenerbahçe’nin kritik dönemle-
rinde ünlü teknik adamlar gelmiş, bazıları çok
başarılı olmuştu.

Fenerbahçe Başkan Ali Koç ilk döneminde
başarısız geçen sezonların yanı sıra teknik di-
rektör konusunda da sıkıntı yaşadı. Tekrar
Başkanlığa seçilen Ali Koç’tan camia ve taraf-
tar bu kez hayli umutluydu. Ali Koç’un kongre
sonrası yaptığı konuşmada “pazartesi günü
hocamızı açıklayacağım” ifadelerini kullan-
masından sonra, kariyerli ve ünlü bir hocanın
takımın başına geleceği beklentisi çok yük-
sekti.  Hafta başında Fenerbahçe camiası geç
saatlere kadar hocanın açıklanmasını bekledi.
Ancak müjdeli haber gelmedi. Kulüp resmi si-
tesinden teknik direktörün 2-3 gün içinde duyu-
rulacağı bildirildi.

Fenerbahçe taraftarı ve camiası Başkanın yap-
tığı açıklamalara hep güvenmiştir. Hatta Fener-
bahçe başkanı söz verdi mi tutar beklentisi genelde
karşılık bulmuştur. Ama teknik direktör açıklaması
gecikince Sarı - Lacivertli camiada huzursuzluk
gözlendi. Karamsarlar yüzdesi arttı. Ve bekle-
nen haber 2 Temmuz Cuma günü açıklandı.
Portekizli Vitor Pereira Fenerbahçe’nin yeni
hocası oldu. Pereira 2015-16 sezonunda
Fenerbahçe’yi çalıştırmış, Başkan Aziz
Yıldırım ile ters düşünce görevine son
verilmişti.  Portekizli hoca Fenerbahçe
camiasında kutuplaşma yarattı.
Hayal kırıklığı yaşayanlar,  bu kez
başarılı olacağına inananlar ve
bekleyip görelim tarafında du-
ranlar vardı. Ama “keşke yeni

bir isim olsaydı” diyenler çoğun-
luktaydı. 

Vitor Pereira Fenerbahçe’de
başarılı olur mu? Transfer yapı-
lacak mı? Kadro şişkinliği nasıl
giderilecek? Szalai satılacak
mı? Artık Fenerbahçe taraftarı
bu sorular etrafında dönüyor.
Pereira elbette başarılı olabilir.
Neden olmasın ki. Ama 2015-
16 sezonunda yaşananlar hem
onun hem de Fenerbahçe taraf-

tarının üzerinde ister istemez bir baskı oluşturacak.
Bende yeni bir ismin takımın başına getirilmesinden ya-

naydım. Bu arada Fenerbahçe sıkıntılı bir kon-
greyi geride bıraktı. Tekrar başkan

seçilen Ali Koç ve ekibine ba-
şarılar diliyorum. Umarım

ilk dönem yaşanılan
sportif başarısızlıklar
yerini kupalı günlere
bırakır.       

Yalçın
TÜRK

KEŞKE YENİ BİR İSİM OLSAYDI

TEMMUZ 2021GÜNDEM Süper Fener
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Ali Koç, Aziz Yıldırım’ı ke-
nara koyarsa kendisinden
asıl sportif başarı beklendi-

ğini hatırlar ve işini daha rahat,
kavgasız yapar.

Fenerbahçe’de bir kongre
daha sona erdi… Normalde 2
gün süren ve Fenerbahçe’nin
tesislerinde gerçekleşen kon-
gre, bu kez adeta Çırağan’da
başladı ve 4 güne yayıldı…

Ve bu süreç camiada bir so-
ruyu net bir şekilde ortaya koydu: Fenerbahçe bölündü
mü? 

Önce kongre döneminden notları derleyelim…
- 20 yıllık başkanlığı süresince muhalefete ‘Fener-

bahçe’de konuşma yeri, Fenerbahçe kürsüleridir. Orada
burada konuşmayın’ çağrısında bulunan eski başkan
Aziz Yıldırım, yönetimiyle beraber Çırağan’da bir otelde
konuştu.

- 3 yıldır köşesine çekilen Yıldırım’ın, olgunlukla bir
kenetlenme, barış çağrısı yapacağını sananlar fena çu-
valladı. Üslup, ‘Sen
Koç’sun, sende para çok.
Transfer yap’ düzeyin-
deydi. 

- Aziz Yıldırım’ın ‘Ben
Fenerbahçe’nin kendisi-
yim’ sözleriyle kendini Fe-
nerbahçeli sanan
milyonlar taça çıktı. Başta
Kadıköy olmak üzere bir
çok yerde ciddi kimlik ara-
yışları başladı.

- ‘Ben Fenerbahçe’yim’
diyen Aziz Yıldırım, kon-
greye geleceğini söyledi,
heyecan oluştu. Ama uzun sürmedi. Gece, otopark gün-
demiyle iptal etti. Böylece ‘Fenerbahçe’in kendisi’, bir
otopark gerekçesiyle Fenerbahçe’nin kongresinde yer
almadı.

- 2 aday daha çıkar gibi oldu kongrede. Ancak aday-
ların biri 200 noter imzalı kağıttan, diğerinin de bu 200
ismin aidatını yatırmış olması gerektiğinden bi-haber
olunca, kongre Ali Koç’a kaldı.

- Aziz Yıldırım’ın sert açıklamaları sonra gözler Ali
Koç’a çevrildi. Başarısız sportif süreçte uzak kaldığı ka-
nallarla adeta özlem giderip TV’lerde 2 gün boyunca
eksik olmayan Ali Koç, kongrede sert çıkışlarını sür-
dürdü. Son olarak Yıldırım’a, ‘Kaçmak yok, elbet yüz
yüze geleceğiz’ mesajını ileterek gelecek günlerde is-
tenmeyen tartışmaların Fenerbahçe’de yaşanacağının
sinyallerini verdi.

- Kürsüde konuşurken ‘Tek
futbolda başarısısız’ ifadesi ka-
rışık akılları çorba etti. Üyeler,
bir çok branşta kendilerinin ha-
beri olmadan bir şeyler yaşanıp
yaşanmadığını sorguladı. 

- 6459 oy çıktı Ali Koç’a. Tek
aday, sıcak hava, tatil süreci et-
kenleri ortaya konunca az olup
olmadığı çok tartışıldı. Ama bir
gerçek coşkusuz kongre oldu-
ğuydu. Öyle ki yeni yönetim ku-

rulu seçildikten sonra kürsüye davet edilirken, statta
kalan 700-800 izledi, alkış sesleri sadece yönetimin ken-
dini alkışlamasıyla sınırlı kaldı.

- Ali Koç yine iddialı konuştu ama aslında kongrede
konuşulan tek konu teknik direktörün kim olduğuydu.
Geç kalındığı ve bu durumda işin zor olduğu herkesin
tek endişesiydi. İkinci endişe ise yönetim listesinin daha
da zayıfladığı olarak gözlendi.

Sonuçta Fenerbahçe’de 2. Ali Koç dönemi başladı.
Mali konularda başarılı olarak düşünülen Ali Koç için

sportif anlamda tarihin en
kötü başkanı olarak yo-
rumlar yapıldı. Ama yine
de 2. dönem için bir şans
daha verilmesi kanımca
da çok uygun. Yalnız Ali
Koç, çok fena halde Aziz
Yıldırım’la yaşamaya baş-
lamış! Onu zihninden, dü-
şüncelerinden, hayatından
atması lazım ama biraz
zor gözüküyor.

Aziz Yıldırım’ın çıkışı
Koç’un tek aday olarak gir-
diği ve 6459 oy aldığı kon-

grede kendisine bence 1500’e yakın oy getirdi. Tepkiden
gelen çok fazla oldu. 

Aziz Yıldırım ise bu çıkış ve üslubuyla, haklı olduğu
konular olmasına karşın, gelecekte ‘Onursal Başkan’
veya ‘Efsane Başkan’ olma ihtimalini fena halde zayıf-
lattı. Kendini ‘Eski Başkan’ olarak kalmaya yönlendirdi! 

Aziz Yıldırım, Ali Koç’u kenara koyarsa hem daha
rahat bir emeklilik süreci yaşar, hem de kendisi veya eki-
binden biri başkanlığa soyunursa daha sağlıklı yürüme-
sini sağlar.

Ali Koç, Aziz Yıldırım’ı kenara koyarsa kendisinden
asıl sportif başarı beklendiğini hatırlar ve işini daha
rahat, kavgasız yapar. Etrafında olabilecek faydalı isim-
lerin önerilerine kulak verebilir…

Ama bu didişme sürerse… Ki sürecek gibi… Bölü-
nen Fenerbahçe daha da bölünür…

9

Deniz
DERİNSU

FENERBAHÇE BÖLÜNDÜ MÜ?

www.artigercek.com
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Bir gün önce Aziz Yıldırım’ın, bir gün
sonra da Ali Koç’un ekranlardan
bile naklen yayınlanan konuşma-

ları; ki buna konuşma denirse; çok Fe-
nerbahçeli’nin canını sıktı...

Üsluplarda hata olunca, teşbihlerde
de hata üstün hata oldu elbette...

Aziz Yıldırım’dan beklenen, “kendi-
sini Fenerbahçe’nin sahibi sanması”
değildi... Kendisi Ali Koç’tan deneyimli,
Ali Koç ise Yıldırım’dan gençti... 

Deneyim ve enerji bir kotada erime-
liydi oysa... Aziz Yıldırım, varsa bir di-
yeceği elbette demeliydi. Ama bunu,
çocuk azarlar gibi yapamaz... Kimseye
parmak sallayamaz... Kimsenin ailesini
masanın ortasına koyup bu ülke eko-
nomisine derin katkılarını görmezden
gelemez... Kimseye kendi söylediğine
kendisi gülerek alaycı bir edayla ders
vermeye kalkamaz... Çünkü bunlar
kendisine birşey kazandırmaz, kazan-
dırmadı da... Böyle yaparak hiçbir Fe-
nerbahçeli’nin gözünde büyümez,
büyümedi de... 

Nezaket, üslubun kendisi olma-
lıydı... Bu olmayınca, keyifler kaçtı el-
bette... 

Varsa kırılan bir kol, onun yen
içinde kalmasıydı beklenen... Bu olma-
yınca koca Fenerbahçe ezeli rakipleri-
nin eğlencesi haline geldi, getirildi...
Aziz Yıldırım’ın böyle  bir tablonun res-
samı olmasına aklı başında hiçbir Fe-
nerbahçeli’nin aklı ermedi...

Bu hatalı üslubun doğurduğu tab-
loyu analiz etmeye hazırlanıyorduk ki,
ertesi gün Başkan Ali Koç çıktı bu kez
sahneye... Onun konuşması da taşındı
ekranlara...

Ağzımız bir kez daha açık kaldı...
Bir gün önce Aziz Yıldırım’ın açtığı
yolun yanlış olduğunu daha ince bir üs-
lupla anlatmasını bekliyorduk ki, Baş-
kan da Aziz Yıldırım’ın ayak izlerini
takip etti ve hatalı üslubu sürdürdü.

Bu konular ve konuşmalar, aile
içinde çözülmesi ve çözümlenmesi ge-

reken durumlardır. Taraftarın da spor-
severlerin de saygı duyduğu Fenerbah-
çe’nin başkanlık koltuğuna imza atmış
iki isim ne yazık ki bunu başaramadı.

Sosyal hayatta da bu böyledir. İn-
sanlar sizin “ne söylediğinizden” çok,
bunu “nasıl söylediğinizle” ilgilenirler...
Karşınızdaki kişide saygı uyandırmanız
bununla paraleldir... Üstelik unutulma-
ması gereken en önemli konu bu ko-
nuşmaların bir sohbet, bir ticari

görüşme, bir kavgada yapılmadığıdır.
35 milyon taraftarı olan bir kulübün
gönül verenleri için, iki başkan bu üs-
lubu kulübü ilgilendiren konularda kul-
lanmışlarsa durum gerçekten çok
nahoştur.

Üslupta hata!..

   

2021 TEMMUZGÜNDEM Süper Fener
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Yarı final mi oynarız, final mi oynarız dü-
şünceleriyle gittiğimiz Avrupa Futbol
Şampiyonası finallerinden “en başarısız

takım” apoletiyle döndük... Milli takımımız
ardına “sinkaf” eklenen bir tek gol bulup pu-
ansız dönerken, hepimizin ağzı bir karış
açık kaldı...

Çünkü Fransa’ya diz çöktüren, Hol-
landa’yı dörtleyen, Noreç’i haritadan silen
bu takım böyle bir tablo sergileyemezdi,
sergilememeliydi...

Maçları izlerken hep kendi kendime “bu
takımın içinde kaynayan bir şey var” deyip
durdum... Gerçekten de var...

Kamp yapılan otellerde gece yarıları Fe-
derasyon sorumlularını arayıp odalarının
değiştirilmesini isteyecek kadar neler ya-
şandı bunları kolay öğrenemeyeceğiz...
Ama ayakları sahada kafaları başka yerde
olan, bu tarihimizin belki de en kaliteli
kadrosu ne yaşıyorsa ya da yaşa-
dıysa bu konuyu çözümlemek Fe-
derasyon’un görevidir. Belki de
Şenol Güneş’i o koltuktan indirme
pahasına bu adım atılmalıdır.

Futbolcularımız da şunu akılları-
nın bir yerine yazmalıdır ki, milli
forma kutsaldır. O forma senin sırtına
verildiğinde onda 85 milyonun umudu var.
Bunu incir kabuğunu doldurmayacak sorun-
lara kurban edip unutursan, senin sporculu-
ğun da ahlakın da sorgulanır zaten...

Milli takımımız bu değil!..

Yabancı sınırlandırması getiren Federasyon kararı,
özellikle üç büyükler için mali açıdan zarar doğuracak
bir karardır...
Bunu üç büyük kulüp de başta Ali Koç

olmak üzere Federasyona hatırlatıp bir
yıl daha karar ertelemesi talep ettiler.

Ama Federasyon bu talebi sorgu-
lamadı, irdelemedi bile ve reddetti...

Federasyon, Türk futbolunun sa-
hibi değildir... Federasyon kulüplerin
yararına olmak kaydıyla çeşitli karar-
ların altına imza atan bir yetkili or-
gandır. “Ben istedim böyle olacak”
tavrını cesurca ortaya koyması Fede-
rasyon Başkanı’na da yönetimine de
yakışmadı açıkçası...

Madem senin karşına bir erteleme tale-
biyle geliniyor, oturursun kulüplerle hesap
kitap yaparsın, mali açıdan ertelemek mi
daha az karar yaratır yoksa kararı
uygulamak mı bunun muhase-
besini yaparsın...

Sonra da bunu uygun bir
dille kamuoyuna açıklar ve
kararın gerekçelerini ka-
muoyuna iletirsin... Ama ne

yazık ki, koltuğa oturanların kendilerini o koltuğun ebedi
sahibi sanmaları gibi bir yanılgıdan federasyon da kendi-
sini kurtaramadı...

Kulüpler olduğu için Federasyon var. Ve o Federas-
yon o kulüplerin federasyonudur. O kulüpler federas-
yonun kulübü değildir.

Dünyanın 4. Büyük sanayisi haline dönüşmüş
artık sınır tanımayan futbol endüstrisi daha ciddi
ve detaylı kararlarla yönetilmelidir. Bunu bu ülke
ve bu ülkenin tüm kulüpleri hak ediyor.

Kimin Federasyonusun!..

2021 TEMMUZ GÜNDEMSüper Fener
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Sevgili Başkan, gerek yaptığınız
basın toplantılarında gerekse Kon-
gre de üstüne basa basa Tüm Der-

nekleri ve Sarı Lacivert renklere gönül
verenleri kucakladığınızı söylüyorsu-
nuz. Bizi niye kucaklamıyorsunuz. Biz
de en az sizin kadar bu kulübü
seviyoruz ve zamanında hiz-
met ettik. Halen de göreve
hazırız. Defalarca yaz-
mamıza rağmen çok
önemsemediniz ve sizin
sevginizden mahrum
kaldık. Öncesinde kimi
desteklersek destekleye-
lim fark etmez gelen baş ta-
cımızdır. Hizmette kusur
etmeyiz. 

Art niyetli olsaydık Kongrede ki ak-
saklıkları görmezden gelmeyip itirazı-
mızı yapardık. Demokrasinin rafa
kaldırıldığı Kongrede olmazdık artık sa-
hadayız diyenlere destek verirdik.

Yanlış olan ne vardı derseniz kısaca
bir kaçını yazayım. Mesela ibra etme-
yenler olduğu halde  oy çokluğu yerine
oy birliği ile ibralar yapıldı. 

TÜZÜĞÜN 6.MADDESİ'nin F bendi
:  “Kulübün faaliyet alanına giren konu-
larda faaliyet gösteren RAKİP BİR
SPOR KULÜBÜ ne veya başka bir
Spor Kulübü nün TARAFTAR DERNE-
ĞİNE üye olanların üyelikleri düşer. “ 

TÜZÜĞÜN 14. MADDESİ: Mart ayı-
nın son günü 19.00 a kadar vezne
24.00 e kadar banka hesaplarına aidat-
lar yatar. Hükmü açık olmasına rağmen
Nisan da aidat yatırılmıştır. Yatırıldıktan
2 ay sonra oy kullanabilir olması yeterli

midir. Kullanılabilir mi? 
Tabii ki kullanamaz, çünkü Kongre

ertelenmiştir. Ertelenen Kongreler için
süresi sonrasında yatırılan aidatlar bu
kapsama girmez.  Bu kongrede de açık
oy kullanma olduğundan yapılan oyla-

malar geçersiz sayılır.  
Bunları  itiraz süresi geç-

tikten sonra yazıyoruz ki
art niyetli olmadığımızı
biliniz. Köstek olmak için
değil etrafınızda bu işleri
çok iyi bildiğini söyleyen-
lerin size yaptırdığı yan-

lışları görmeniz bilmeniz
içindir.   
Kısaca alt yapı konusunda

da bir iki satır bilgilendirme yapayım.
Gönderdiklerimizi okumadığınızdan
belki buradan faydamız olur.

Seyretmişsinizdir Belçika son şam-
piyon Portekiz'i eledi.

Belçika nüfusu 11 milyon..
Bu işlerin nüfusla alakası yok.
Plan program alt yapı ve liyakatla

alakası var.
Belçika'nın her mahallesinde futbol

okulları yok ve Futbol okulları altında
sömürü düzeni yok. Sizin de daha önce
söylediği gibi Forma satmak, Kamp adı
altında 2-3 günlük tatil için insanlara
umut tacirliği yapmıyor ve birilerine
para kazandırmıyorlar. Spor Okulu
yapmıyorlar. Aylık belli bir para karşılı-
ğında futbol okullarına yer vermiyorlar.

Her kulübün alt yapısı ve alt yapı
tesisleri var.

Alt yapıya veya futbol okullarına pa-
rası veya gücü olan değil yeteneği olan

giriyor.
Para karşılığında futbolcuları pro-

fesyonel yapmıyorlar.
En büyük makamdan telefon gelse

bile yoksa yeteneği kapıdan içeri sok-
muyorlar.

Alt yapının başında üst düzey futbol
oynamış isimler var.

Her sene alt yapıdan A takıma  isim
monte ediyorlar.

19 Yaşında gelişimini tamamlamış
futbolculara çok gençsin diyerek 2 alt
Lige yollamıyorlar. Gençleri sahaya
sürmekten korkmuyorlar.

Kulüp Başkanları ihale almak, siya-
sete atılmak veya tanınır olmak için
değil, (Bu konunun şahsınızla hiçbir ili-
şiği yoktur.) futbolu yönetmek ve fut-
bolu sevdiği için görev alıyorlar ve o
bilinçle kulüplerini yönetiyorlar.

Yani futbolu para ve siyasete sok-
madan sadece oyun olarak gördükleri
için ve işi bilenlere teslim ettikleri için
başarılılar. Kendilerine maddi menfaat
sağlayan asalaklar yoktur onlara imkan
vermezler.

FENERBAHÇEMİZ de Spor Okulla-
rının kurucularından biri olarak bu işe
başlarken rantı düşünmeyip yetenekleri
bulmak için yola çıkmıştık. Tahmin edi-
lemeyen gelirler sağlandı. Kısa sürede
46 sporcu farklı liglerdeki 6 pilot takımı-
mıza gönderildi. İşine gelmeyenler ve
spordan zerre anlamayanlarca bu sis-
tem çökertildi ve maalesef bu duruma
gelindi.

Futbolu rant kapısı değil spor ola-
rak görürsek,  hem kulübümüz hem de
ülke futbolu başarılı olur.

BAŞKAN’ A MEKTUP

2021 TEMMUZBAŞKENT’TEN Süper Fener
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Başarısız geçen 3 yılın so-
nunda başkanlık seçimine
tek aday olarak giren Ali

Koç'u, zorlu bir yeni dönem
bekliyor diyebiliriz.

Aziz Yıldırım'ın kongre ön-
cesi beklenmeyen konuşması
ortamı oldukça gerdi. Bir takım
çevreler eleştirilerin %80 doğru ama üslubun sert olduğu
ifade edildi.

Bir takım çevreler 3 yıl önce Ali
Koç'un yarışı açık ara ile kazan-
dığı ve kürsüde yaptığı ko-
nuşma esnasında pantolonunu
yukarı çekerek Aziz Yıldırım’a
“yalancısınız başkan” sözü bu
karşılıklı sertleşmenin miladı
olarak görüyorlar. Bu eylem Ali
Koç taraftarlarını coştururken,
Aziz Yıldırım ve taraftarlarını
oldukça kızdırmıştı. Kongre-
nin 1. Gününde yapılan
konuşmalarda Ali Koç'un
da Aziz Yıldırım'a aynı
üslupla cevap vermesi
her iki tarafa da puan
k a y b e t t i r d i .
Neticede kaybedenin
Fenerbahçe olduğu bi-
linmelidir.

Fenerbahçe’de yıllar önce
olan gruplaşmalar, Aziz Yıldırım
döneminin başlaması ile son bul-
muştu. Şimdi ise eskilerde kalan bu gruplaş-
malar Ali Koç ve Aziz Yıldırım tarafından tekrar
geriye gelmiş durumda. Bundan sonra olacak-
ları hep birlikte göreceğiz. Beni bu konularda dü-
şüncem her iki başkanın bir şekilde bir araya
gelerek Fenerbahçe menfaatleri için el sıkışma-
ları en doğru harekettir.

Kongre sonrası günlerde geciken teknik direk-
tör sorunu Vitor Pereira  ile çözüldü.  Aziz Yıldırım
döneminde 1 yıl görev yapan hoca medya baskısı

ile gitmek zorunda kalmıştı. O
sezon Fenerbahçe ligi 2. Bitir-
mişti.                                                                                                                                                                  

Hocanın talepleri doğrultu-
sunda gerekli yerlere yapılacak
futbolcu transferleri ve gidecek
olan oyuncular var. Bunların bir
kısmı kiralık, bir kısmı bonser-

vis l i satışlarını bekliyor. Esas sıkıntılar burada,
gerçekten başkan ve yönetimin işi

zor. Taraftar başarı dahası şampi-
yonluk bekliyor. Allah yardımcıları
olsun.

2021 TEMMUZ GÜNDEM
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Fenerbahçe maçlarını 
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Tavernalar’ın Kralı, Greek Müziğinin Dehası 
Sevgili Fedon İle Bodrumda Buluştuk. 

Müzik ve Fenerbahçe’yi konuştuk..
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SEVGİLİ FEDON GÜNLERİNİZ 
NASIL GEÇİYOR?  
Çok Iyiyim sağlıklıyım ve şükrediyorum. Meslek

yaşamımda 37. yılımı doldurdum. Bu sürede beş
albüm yaptım en son albümün çıkışı 22 yıl önceydi.
Neden derseniz bir insanın çok albümü olması onun
iyi bir sanatçı ve başarılı olduğunu göstermez.
Neden sonrasında albüm yapmadım derseniz, yap-
tığımın daha iyisini yapamadığım için, hep bekledim.
Yenilemek peşinde olan bir insanım baktım olmadı,
olmasın.  

Ben 35 yıl önce çıkan şarkım ile hala anılıyorsam
ki vardır öyle benim çok sevdiğim sanatçılar, bir “Sa-
manyolu” Berkant ile ve daha niceleri. Fedon da
kendi şarkısı ıle anılacak ve var olacak.

Sahne hayatımda da kendimi yeniliyorum seven-
lerim beni alkışladığı sürece istediği müddetçe dur-
muş değilim ben hep varım.

PANDEMİ SÜRECİNDE NELER 
YAPTINIZ?
Pandemide herkesin yaptığını yap-

tım. 16 ay once  Bodrum’a gelerek
yerleşmeye karar verdim.
Allah sağlık versin bundan böyle
kalan ömrümü burada geçirece-
ğim.       

İş olarak ağlamak değil o kadar
çok iş teklifi geliyor ki, yaşımdan do-
layı sağlıktan dolayı nasıl altından
kalkacağım düşüncesi var. Şu an An-
talya,  Kaş, Alaçatı,Çeşme ve buradan teklifler  var.                                                       

Yaş 76 ama Allah yardım edecek pandemi ie ül-
kemiz de rahatlarsa bizde çalışmalarımıza kaldığı-
mız yerden devam edeceğiz.

PANDEMİ SÜRECİNDE GEÇİNEMİYORUZ 
DİYEN SANATÇILAR POLEMİĞİNE 
NE DERSİNİZ?
Ben ağlayan sanatçıları kınıyorum, ağlayan mü-

zisyenlere varım. Biz parayı müzisyenlere göre çu-
valla kazanıyoruz ama biz devamlı çalışan
sanatçılar değiliz. Ayda 10 gün gibi çalışıyoruz.
Bazen de hiç çalışmayız. Ama müzisyen kardeş-
lerim aldıkları yövmiye büyük değil. Genel olarak
bakarsak ağlayan sanatçılar var, utanır insan
utanır. Onların içinde en az parayı ben alıyorum
benim kartvizitim küçüktür. Ben ağlamadıktan
sonra onlara utanın demekten başka laf bulamı-
yorum.

15
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SİZİN YAPTIĞINIZ GREEK TARZI 
MÜZİKTE  TABAK KIRMA 
HİKAYESİ NEDİR ACABA?
Yunanistan’da başlayan bu iş millete nasıl para

harcatabiliriz diye icat edilmiş. Bir yönü de izleyicinin
sanatçıdan istediği şarkının karşılığı olarak onu
onore etmek için yapılan  bir gösteridir.                                                

Oradaki tabaklar alçıydı pıt pıt kolay dağılan cins-
tendi. Burada ise daha canlı daha güzel olsun diye
defolu tabaklar kullanıyoruz. Usülünü  bilmeyenler
bizi de kendini de zaman zaman yaralıyor o nedenle
bazı  durumlarda sahneye  motorsiklet kaskı ile
çıktığım günler olmuştur.

Bazı insanlar millet aç karnını doyuramazken
Fedon orada tabak kırıyor dediler. Bende o  tabak-
lardan Darülaceze’ye bir kamyon gönderdim, defolu
diye bana geri gönderdiler bu tabakla kendisi yemek
yesin dediler yani ne kadar işe yaramaz olduklarını
düşünün..

SİZ RANDEVUNUZA HEP SAATİNDE 
GİDERMİŞSİNİZ, HANIMLARADA AYNI 
HASSAYİYETİ GÖSTERİYOR MUYDUNUZ?
Ben randevu konusunda kadın erkek ayırmıyo-

rum. Dizi çektim setçilerden önce gittim. Haya-
tımda vapur uçak kaçırmadım. Hiç bir randevuma
geç kalmadım.  Karşımdanda aynı şeyi beklerim
mazaret yok. Trafik vardı bana ne, vapuru kaçırdım
bana ne. Ben bugün sizle birlikte olacağım diye
sabah erken kalktım ve hazırlandım. Bu bir saygı-
dır.

HERKES SİZİ YANIK TENLİ TANIDI 
EN SON NE ZAMAN BEYAZDINIZ?
Hiç bir zaman beyaz tenli olmadım ve olmayaca-

ğım. Ben bembeyaz tenli insanları sevmiyorum.
Allah korusun beyaz tenli insanları ya hasta ya da
evden çıkmayan kişiler olarak görüyorum.

HOBİLERİNİZ NELERDİR?
Hobilerim motorsiklet, araba,

tekne, yürüyüş,  arkadaşlarımla
sohbet ve deniz deniz.                                                               

Denizi ve tekneleri seviyorum
katamaran ve crıscraft sınıfında
olanlar vardı,  hepsinin ismi de
FED 10’du.

SİZİN ŞÖYLE BİR SÖZÜNÜZ VAR 
BANA ÇARPARSA FERRARİ ÇARPSIN
ÖLÜMÜM ONDAN OLSUN...

Evet doğrudur  ben hastanede koluma serumlar
takılmış olarak ha gitti ha ölüyor denmesini  istemi-
yorum. Ben aslan burcuyum kimsenin omuzlarına
basmadan hava yapmayı seven bir insanım. Benim
ölümüm motorsiklet tekne ya da Ferrari’den olsun,
bana  belediye otobüsü, halk otobüsü çarpmasın
Ferrari çarpsın olay olsun reklam olsun belki Ferra-
riden reklam parası alırız. 

Benim  giyimim de olsun yaşam tarzım da olsun
bir farkındalık vardır. Otomobile hastayım, evim yok-
ken arabam vardı. Ben arabayı amaç için değil hava
atmak için bulundururum. Renklerini farklı yapmışım
mesela mor rengi. Kimi güzel der kimi delikanlıyı
bozar der neden bozsun bozmaz.

SİZ ÇOK İYİ BİR FENERBAHÇELİSİNİZ 
BİRAZ FENERBAHÇE KONUŞALIM.

Kolumda bulunan dövmeyi görüyormu-
sun?  Ben bu renklerin aşığıyım. Ama bu
konuda beni üzen şeyler var. Ben maçları
tansiyon hapları alarak seyrediyorum. Bu
yıllardır böyle,  ben Fenerbahçeyi bede-
nime kazımışım. Fenerbahçeliyim diyerek

Fenerbahçeli olunmuyor. Ben bunun hak-
kını veriyorum.
Fenerbahçenin sahibi ya da patronu  yok-

Süper Fener
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tur. Fenerbahçenin patronu ta-
raftarıdır bizleriz. Ben kongre
üyesiyim. Fenerbahçe’de baş-
kan Ali Şen ve Aziz Yıldırım var-
ken herşey daha renkliydi. Para
verip futbolcu almakla ya da mu-
hitini genişletmekle bu işler ol-
muyor. Ali başkan da değerli bir
iş adamı elinden gelen herşeyi
yaptı ama olmuyor olmuyor.

Sezon başlarken 3 takım ku-
rulacak futbolcu kadrosu vardı,
sonra ne hallere geldik. Erol Bu-
lut’a sabredemedik, dünyada en
çok hoca değiştiren ülkeyiz.  Emre iyi futbolcu ama
teknik direktör olmamalıydı. Mesut  geldi çok yan-
lış transfer. Mesut mesut. ama biz mesut değiliz.
Türkiye’de 20 tane gerçek Mesutlar  var yerli çocuk-
lar var.                                                                                                                              

Fenerbahçeye yakışmayan işler yapılıyor ben ya-
zıktır diyorum.  

FEDON ÇOK MİLLİYETÇİ ÜLKESİNİ 
SEVEN BİR VATANDAŞ OLARAK 
MİLLİ TAKIM İÇİN NE DERSİNİZ?
Ben bu övgüleri almam için Türklüğümle vata-

nımla gurur duymayı yeğleyen biri değilim. Şahsım
olarak doğru yapıyorsam o bana yetiyor. Milli takıma
gelince ben Şenol hacayı hiç sevmem, neden bil-
miyorum. Ama başarılı bir hoca, yıl- l a r
önce bize  Dünya üçüncü-
lüğü  kazandırdı cesa-
retine  hayranım,
mikser gibi
o y u n c u l a r
harmanla-
m a s ı
g ü z e l
genç ço-
cuklarla
b a ş -
ladı.

A v -
r u p a
şampi -
y o n a -
s ı n d a
maalesef
çok kötü
per fo rmans
sergilediler. Ben
yurt dışında oyna-

yan oyuncuların yanında Türkiye’de futbol oynayan
çocuklara da şans verilmesini  isterim. Alınan başa-
rısızlığa rağmen ben sabredilmesinden yanayım. 

FENERBAHÇEYE YERLİMİ YOKSA 
YABANCI HOCAMI  GELMELİ?
Ben yabancı hocadan fayda göreceksem tabii is-

terim, ama bizde başarılı yerli hocalar var. Mesela
Mesut Bakkal, Hikmet Karaman gibi. Altay’ı super
lige kim çıkardı Mustafa Denizli. Mesela Guardiola
geldi gönder bakalım gönderebilirmisin çok zor.
Bizim zaman tanıyarak sabretmemiz gerekiyor, ba-
şarı o zaman gelecektir.                                                                                                                                                                                   

Rıdvan bir dönem geldi yapamaz dediler çocuk
başarılı olamadı. Çocuk harcandı.

BEŞİKTAŞIN ŞAMPİYONLUĞUNU 
NASIL DEĞERLENDİRİRSİNİZ?

Evet Sergen’i  hoca olarak da beğeniyorum.
Beşiktaşın’da şampiyon olacağını tahmin

etmiştim. Madem ki biz altın tepside su-
nulan şampiyonluğu değerlendireme-

dik.Biz olamadıysak Beşiktaş olsun.
Galatasaray olmasın da.

Bu röportaj için size çok te-
şekkür ederim son olarak ne
dersiniz.
AŞIĞIM SANA 

FENERBAHÇEM 

FAYDAM OLMASA DA, 

SONSUZA DEK 

AŞIĞIM SANA 

FENERBAHÇEM….

2021 TEMMUZ ÖZEL RÖPORTAJ
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Anadolu Efes serisi ile ligi bitirmiş

olduk. Tabii ki bu şekli bitirmek  Fe-
nerbahçe Beko açısından güzel bir

tablo olmadı. Burada sayı hesabı yap-
mak istemiyorum ancak şöyle bir baktı-
ğımızda, oynanan,  3 maç  ortalama 30
sayı farkla bitmiş. Hani bu maçların yo-
rumuna nereden başlayacaksın? Hiçbir
maçta önde olamamışsın, iyi oynaya-
mamışsın, ortaya mücadele koyama-
mışsın, senin yapamadıklarını karşı
takım yapınca ortaya büyük bir fark çık-
mış tabi ki oyuncu kalitesi de sayı farkı
kadar olunca sonuç hüsran olmuş. 

Mesele buralara nasıl gelindi?
Transfer edilen oyuncular?
Niye kalitesiz transferler ya-
pıldı? Kararları kim aldı?
Seçim nasıl yapıldı? Hangi
kıstaslar öne çıktı? Hep-
sini konuşmak ve ne-
denlerini su yüzüne
çıkarmak netice-
sinde eksileri
önümüzdeki
sezon yap-
mamak.

Sezon başında;  Lorenzo
Brown, Barthel, Ulanovas,
Eddıe Jarel, Pierre
Dyshawn, Kenan Sipahi,
Berkay Candan daha
sonra Marko Gudurıc,
Alex Perez, Kyle
Quınn, toplamda 10
oyuncu almışız.
Marko Gudurıc
zaten eski oyuncu-
muzdu gitmeden
evvel de iyi idi şimdi
geldiğinde daha iyi ola-
rak takıma katıldı. Şimdi
soruyorum? 9 oyuncu
transferi yapıl-

mış, bunlardan sadece Pierre
Dyshawn önemli katkı vermiş ve

alınan galibiyetlerde çok büyük
mücadele vermiş ve çok fay-
dalı olmuştur.  Yani isabet
1/9 . Hani bu transferleri
nasıl bir deha yapmış ise bu
kişiyi veya heyeti tebrik

etmek lazım. Bu arada Koç
transferi doğru, Kokoskov
iyi bir teknik adam, Avrupa

da ilk senesi olduğunu unut-
mayalım. bu takımı Obra’ya
vermiş olsa idik bu sezon

görüntüsü hiç değişmeye-
cekti. Zira teknik adam ne
kadar iyi olursa olsun eldeki

takım ve kalitesi çok
önemli. Bu

arada
t a -

JAK
BENZONANA

2020-2021  
Sezonunu  Geride   Bırakırken...

JAK-TEMMUZ 2021.qxp_Layout 1  4.07.2021  23:29  Page 1



2021 TEMMUZ BASKETBOLSüper Fener
kımda olan eski oyunculardan Melih 4-
5 maç dışında bu sezonu çok verimsiz
geçirdi. Ahmet hiçbir zaman önemli bir
katkı veremedi, Dixon ise bu sezon ka-
yıplarda idi kendisini eski oynadığı maç-
lardaki gibi çok aradık. Özetle bu sezon
takımı, De Colo, Vesely, Marko ve
Dyshawn taşıdı. Bu dörlüden biri eksik
ve sakat olduğunda yenildik. Ancak
Obra zamanında elde olan takım hem
Euroleague,  hem ligde şampiyon olur-
ken rotasyon daha geniş ti. 2020-2021
sezonu yukarıda saydığım
olumsuzluklara karşın
CSKA maçında yaşa-
nanlar olmasa idi
belki de bu kadro
Final Four oyna-
yacaktı. Şimdi
alınan 9 oyun-
cudan 7 ‘si yol-
lanmış ikisi
daha yollana-
cak. Bu kulü-
bün parasına
yazık değil mi?
Burası deneme
tahtası mı?

CSKA ile Play
Off ta 3 maç oynandı.
İlk önce CSKA ile eşleş-
tiğin zaman oldukça iyi bir
çalışma yapmış olman lazım. Bu
çalışma yönetici tarafında. CSKA
takımı maçlarda hakemleri etki al-
tında bırakan, saha dışı oyunları
gündeme getiren, parkede kaza-
namıyorsam parke dışı oyunlara
başvururum düşüncesi olan bir
takım. Nitekim 2016 Berlin Final
Four da çalınan şampiyonluk bu şekil
kaybedildi. Bu sezon Fenerbahçe Beko
bu takımla iki kez karşılaştı birinde Fe-
nerbahçe, diğerinde CSKA kazandı. En
önemli oyuncusu olan Mike James de
Play off larda oynamadı.  CSKA ile oy-
nadığımız ikinci play off maçında maçın
daha 3. Dakikasında omuz ve dirsek ka-
rışımı  bir darbe alan De Colo burnu ka-
nadığı için kenara alındı, bir daha ikinci
çeyreğin başında oyuna girebildi, iyi oy-
narken tekrar oyuna girdiğinde aynı fre-
kansı tutturamadı ve CSKA  nın istediği
oldu ve maç 2-0 seri ile ülkemize ta-
şındı. Eskiden bu tip olaylara saha
içinde Obra müdahale ederdi elinden
geldiğince çözmeye çalışırdı. Avrupalı
koç olan Obra senelerin verdiği tecrübe
ve hakemlerle olan ilişkisi de problemi
çözmeye yardımcı olurdu. Ancak Ko-
koskov NBA den gelmiş olduğu için bu
ilişkiler olmadığı için bu ilişkileri yöneti-
ciler çözmek durumunda olmalıdırlar.
Demem o ki 3. Maça kadar 5 gün var-

ken 2. Maçta kasti yapılan faulle ilgili
video kaydı Euroleague temsilcileri ile
paylaşılır en azından tepkimiz kendile-
rine iletilirdi. Ancak böyle bir tepki
gelmeyince  3. Maçta Vesely’e
çok açık olarak yapılan
faul, oyun kurallarına
aykırı olarak çalınan
düdük hakem kita-
bında 33. Madde
ve 32. Madde  di-
keylik prensibi

o l a r a k
ye r

a l -
maktadı r.
Çalınan 5.
Faul ile Ve-

sely oyun-
dan çıkmış ve

maç farklı yön-
lere gelmiştir. İti-

raz bile yapılmayan
tekrar seyredilmeyen maçta yöneti-
cilerimizin neden müdahale etmediği
halen bilinmemektedir?  Oyun kuralları
kitabında İtiraz Prosedürü maddesinde
1500 isviçre frangı karşılığı olarak bu
kurul hatasına itiraz edilebilirdi.

Efes ile oynanan son final maçında
5 kişinin sahadan atılması ile ilgili
hakem kararlarına istinaden yapılan
protestoya da anlam veremiyorum. Ne
olur oyun kuralları kitabı 39.1 ve 39.2
maddelerini okumanızı tavsiye ediyo-
rum. Bu maddelerin uygulanması
doğru, ancak maç içinde hakemlerin
idaresi kötü ancak ikisini birbirine karış-
tırmamak lazım.

TBF yetkililerinden biri ile yaptığım
konuşmada pandemi sürecinden dolayı
seyirci alınmadığı ancak  her maçta liste
oluşturulup listede yazılanların maçlara
girebildiğini öğrendik. Ancak çekilen re-

simlerde görüldüğü üzere bu kişilerin
dost, akraba ve arkadaş olduğu ve bun-
ların varlıklı olanlarının da localarda mi-

safir edildiğini gördük ve
okuduk. Bu gelenlerin ye-

rine hayatında basket
maçına gidemeyen

bilet alamayan
çocuk la rdan
oluşan, her
maça farklı
çocuk lar ın
getirildiği bir
proje olsa,
ç o c u k l a r a
Fenerbahçe
sevgisini aşı-

lar,  basket
sporunu sevdi-

rir, takımada ya-
pacakları motive

ile çocukları mutlu
ederdik.

Kadın Basketbol takımımız Fe-
nerbahçe Özgür Kablonun yö-
neticisi Metin Sipahioğlunu bu
satırlardan tebrik ediyorum.
Bana göre en başarılı şube
oldu düşüncesindeyim. 

Ancak  bir katkı olması açısından bir
önerim olacak; Şöyle ki sezon başında
takım kurulurken ve hedef Final Four
şampiyonluğu ve Euroleague kupası ise
yapılacak en önemli adım finali Ekate-
rinburg ile oynayacağınızı düşünüp ta-
kımı ona göre oluşturmak. Zira final
oynayacağımız %99.5 belli idi öyle de
oldu. Gördük ki 88-84 biten maçta en
büyük eksiklik uzun oyuncularda oldu.
Rakip uzun oyuncuları 25 sayı atarken
biz 10 sayıda kaldık. Bizim uzunların
ağır kaldığını da belirtmek isterim. Oyun
kurucu pozisyonunda Thomas’ın çok
aksadığını gördüm. O mevkiinin oyun-
cusu Kelsey Plum olduğunu düşünüyo-
rum. Para meselesi deniyorsa Es Spor,
Kadın futbol takımını işaret etmek iste-
rim.

Sarı Lacivert Sevgi İle kalın...
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n Fenerbahçelilik sizde nasıl oluştu ai-
lenizde başka Fenerbahçeli var mı?
n Ben doğuştan Fenerbahçeliyim, bu
belki klasik bir cevap olabilir ama gerçek.
Ailemizin bunda katkısı olmuştur amcam
bana ilk Emlak Bankası yazan Fener-
bahçe formasını hediye etmişti. 24 saat o
formayı üzerimden çıkartmadım. Onunla
yattım onunla okula gittim. O
dönemde Fenerium mağaza-
ları yoktu, ürün bulmakta çok
zorlanırdık, pazarlardan alır-
dık, bugünkü gibi değildi. Fe-
nerbahçeliliğimizi perçinleyen
bir başka faktörde, efsaneleri-
miz Aykut Kocaman ve şey-
tan lakaplı Rıdvan. Onların
Fenerbahçe ruhu ve başarıları
diyebilirim. Ailede ikiz karde-
şim başta olmak üzere diğer
kardeşlerim ağabeyi ve

babam Fenerbahçelidir. 
n Fenerbahçe’yi nasıl buluyorsun?
n Son dönemlerde eskiden yaşadığımız
sevinci mutluluğu yaşayamadık, buna
rağmen rahmetli İslam Cupi ağabeyimizin
dediği gibi “Fenerbahçe’nin büyüklüğü ne
kupadır nede şampiyonluktur o tarif edile-
mez” sözü bizde kazılıdır.                                                                                                                               

n Pandemi sürecinde futbol ile ilgili
düşüncelerin nelerdir?
n Fenerbahçe demek taraftar demek Fe-
nerbahçe gücünü taraftarından alır. Taraf-
tar Fenerbahçe’nin ruhudur. Dolayısıyla
Pandemi esnasında taraftar stada gide-
medi, takımı ile bütünleşemedi. Fener-
bahçe taraftarı takımın 12. gücüdür. Bir

Sivas maçında taraftar statta
olsaydı durum farklı olabilirdi,
şampiyon bile olabilirdi.                                                                                                                                    

İnşallah 1 Temmuz itibarı
ile yasaklar kalkıyor, bizde
sağlık ile ilgili tüm önlemleri
alarak, maskemizi takıp, me-
safemizi koruyarak maçlara
gidip takımımızı destekleyece-
ğiz.
n Fenerbahçe futbol kulübü
değildir derler senin düşün-
cen nedir?

“Fenerbahçe sevgisi ve 
ruhu kalbimize kazınmıştır”

Sıkı bir Fenerbahçe aşığı ve kongre üyesi olan iş insanı Yunus Akgül ile 
yaptığımız röportajı sizlerle paylaşıyoruz.                                                                                                                                                                                 

Röportaj: Atila BARTIN
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n Fenerbahçe futbol takımı değil, bir spor
kulübüdür özellikle bünyesinde barındır-
dığı şubelerle başarılara imza atmıştır.
Erkek basketbol takımı Avrupa Şampiyon-
luğu yaşarken, voleybol basket kadın ta-
kımlarımızda adlarını uluslararası
arenalarda duyurmuştur.                                                                            

Diğer branşlarda olan oyuncularımız,
ülkemizi olimpiyatlarda temsil etme hakkı
kazanarak madalyalar getirmiştir.

İnşallah yenİ yönetİm 
3 temmUZ’Un maDDİ KayIPlaRInIn
taZmİnİ İçİn çalIşmalaR yaPaR.
n 3 Temmuz Fenerbahçe’ye nasıl
darbe vurdu?  
n 3 Temmuz olmasaydı Fenerbahçe fut-
bol takımı Türkiye’ye UEFA ve şampiyon-
lar ligi kupasını getirecek kadar ciddi
başarılar kazanmış olacaktı. Ama malum
güçler bunu engelledi ve kulübümüzü
maddi ve manevi sıkıntılara soktu. Burada
Aziz Yıldırım başkanın özverisi ve emek-
lerinİ inkar etmeyelim. Fenerbahçe için bir
yıl özgürlüğünden yoksun bırakıldı. Maa-
lesef bu konuda maddi manevi çok büyük
kayıplar oldu. İnşallah yeni yönetim bu ka-
yıpların maddi kısmını tazmin için çalış-
malar yapar.
n Kadın futbol takımı için ne dersin?
n Kadın futbol takımı güzel bir haber ve
oluşum dünyada çok popüler özellikle
Alex Morgan diye bir oyuncu var inanıl-
maz fenomen oldu, ben bunun gibi oyun-
cuları  takımda görmek isterim.

3 yıl öncesinde HeForshe hareketi bu
tip organizasyonların habercisi oldu.
Kadın futbol takımının kurulması ve lig-
lerde mücadele etmesi çok iyi olur.                                                                                                 

Erkek futbol takımı lokomotif olması
değişmez kadın futbol takımı başarılı da
olsa sadece görsel bir şölenden öte gide-
mez tabii bu taraftarlar içindir.

SPoRtİf başaRI vaRSa KUlÜP
DoğRU yönetİlİyoRDUR, o Zaman
boRçta KalmaZ hePSİ 
KenDİlİğİnDen öDenİR. 
n Fenerbahçe doğru yönetildi mi?
n Doğru yönetildi mi sorusunun cevabı
sportif başarıda yatıyor. Kulübün ne kadar
borcu olursa olsun taraftarlar için şampi-
yonluk hepsinin önündedir. Sportif başarı
varsa doğru yönetiliyordur, o zaman
borçta kalmaz hepsi kendiliğinden ödenir.
Zira başarının ödülü aynı zamanda maddi
kazançtır.                           

Başarı yoksa demek ki yanlış giden bir
şeyler var demektir.                                                                                             

Ali Koç çok beyefendi ve vizyoner bir

iş adamı, taraftar bunlara bakmaz. Sportif
başarı olmazsa aynı sıkıntıları yaşayaca-
ğımızı düşünüyorum, tabii gönül bunlar-
dan yana değil şampiyonluk hedeftir.
İnşallah oluruz.                                                                                                                                                                  

Hakemlerin Fenerbahçe ye etkisi çok,
son 3 yılda baktığımızda en çok puan kay-
beden takım Fenerbahçe. Bundan ön-
cede şampiyon olduğumuzda bu böyleydi
onun için buna sığınmayarak bunlara rağ-
men şampiyon olmak gerekir, bunlara sı-
ğınmanın bir anlamı yok.

UKRayna, mISIR, İSPanya PoRteKİZ,
CeZayİR, faS ve tUnUS’a İhRaCat
yaPIyoRUZ
n İş hayatınızda neler yapıyorsunuz?
n İş hayatımızda İKİZ AŞ ailesi olarak
mutfak eşyaları imalatı yapıyoruz, bunlar
tencere, tava kulpları ile çaydanlık akse-
suarları yüzey kaplanma işlemleri. Son
teknoloji ile donatılan fabrikalarımızda çe-
liği de renklendirebiliyoruz. Bunlar çay-
danlık tencere vs gibi. Bu konuda ciddi bir

ino-
vasyon ve yatırım yaptık. Türkiye’de bunu
yapan ilk firmayız. Bu konuda 3 hat oluş-
turduk. Bu yatırımlar genelde tek hat üs-
tündedir ama biz bu konuda dünyada 3
hat çalışan birkaç firmalardan biriyiz.

Bunların bazılarında sarı ve lacivert
renkleri kullanabiliyoruz. Sarı renkten zi-

yade lacivert rengi ala-
bilmek için çok uğraş
verdik. Mesleki hayatı-
mızda da Fener-
bahçe’ye renklerimizle
vurgu yapmış olduk.
Esenyurt,Tuzla ve
Maraş olmak üzere 3
fabrikada 180 kişi ile
hizmet veriyoruz. Aile
şirketi olarak buraları
birlikte yönetiyoruz.
Babamızın biz öğrettiği
şeyleri geliştirerek bü-
yümeye devam ediyo-
ruz.  Ukrayna, Mısır,
İspanya Portekiz, Ce-
zayir, Fas ve Tunus’a
ihracat yapıyoruz, işi-
mize aşığız hedefimiz
dünyada sayılı bir
firma olarak anılmak
istiyoruz.

www.ikizas.com
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Fenerbahçe şampiyonluğu sadece üç
puanla kaçırınca 2002/2003 sezonuna
da Werner Lorant komutasında baş-

ladı. Başkan Aziz Yıldırım’da Alman çalış-
tırıcıya emanet edeceği kadroyu dünya
çapında bir yıldızla zenginleştirmek isti-
yordu. Bu doğrultuda ilk durak Mara-
dona’nın veliahtlarından biri olarak
gösterilen Ariel Ortega oldu. Yönetim Or-
tega’yla birlikte, bir diğer Arjantinli yıldız
Matias  Almeyda’nın da peşine düştü.
Artık Fenerbahçe taraftarı bu transferlerle
yatıp kalkar hale gelmişti. Sonunda büyük
uğraş la r netice verdi ve Ortega
İstan- bul’a ayakbastı,

fakat diğer Ar-
jantinli yıldız
ikna edile-
medi. Ortega
daha Türki-
ye’ye gelme-
den, acaba
Fenerbahçe’de

10 numaralı
formayı kim
g i y e c e k ,

t a r t ı ş -
maları
b a ş -
ladı. 

Bunun üzerine 10 numaralı formanın
sahibi olan Revivo formasını bırakmaya-
cağını açıkladı. Bu durum akıllara 1991
yazını getirmişti. Tanju Çolak’ın transferi
sonrası, Oğuz Çetin’le arasında patlak
veren forma krizini… Transferden sonra
Ortega forma numarasının kendisi için
önemli olmadığını söyleyerek yüreklere
su serpti.. Sarı lacivertliler bu dünya yıldı-
zını kadroya kattıktan sonra diğer transfer
çalışmalarını yoğunlaştırdı. Futbolu bıra-
karak Fenerbahçe taraftarına elveda
diyen büyük santrafor Kennet Anders-
son’nun yerine Brezilya’nın Ponte Preta
takımından Washington takıma dahil
edildi. Y.Yozgatspor’dan Cem Karaca,
Gençlerbirliği’nden İsmail Güldüren, Bo-
russia Dortmund’tan Miroslav Steviç, Sa-
karyaspor’dan Tuncay Şanlı ve
Kartalspor’dan Volkan Demirel ya-
pılan diğer transferlerdi. Yeni
sezon öncesi çok güçlü bir kad-
roya sahip olan Fenerbahçe Al-
manya ve Avusturya
kamplarında da olumlu
sinyaller verdi. Uzun
zamandır çubuklu
formayı terle-
ten Uche,
M e r t
Meriç ve
Nikola La-
zetiç ta-
k ı m d a n
ayrıldı. Geçen sezo-
nun devre arasında
Brezilya’dan getiri-
len ve beklentileri
karşılayamayan Vi-
cente Simao’da
Ankaragücü sema-
larına uçtu. 

ŞAMPİYONLAR LİGİ ÖN ELEME 
MAÇINDA ORTEGA 
YEDEK KULÜBESİNDEYDİ
Sezona Trabzonspor beraberliğiyle

başlayan Fenerbahçe için büyük önem ta-
şıyan Şampiyonlar Ligi ön elemesi gelip
çattı. Rakip, Hollanda’nın güçlü temsilcisi
Feyenoord’tu. Deplasmandaki ilk maçta
kadrolar açıklandığında herkes büyük bir
şok içerisindeydi çünkü Ortega yedek ku-
lübesindeydi. Sarı lacivertliler 1-0’lık mağ-
lubiyetle İstanbul’a döndü. İki hafta
sonraki rövanşta Arjantinli yıldız ilk 11’dey-
ken bu sefer de orta sahanın dinamosu
Johnson yedek kulübesindeydi. Lorant’ın
tercihleri, yönetimi ve taraftarı şaşırtmaya
devam ediyordu. Ne yazık ki bu maçın so-
nucu da 2-0’lık hüsran olmuştu. 

Fenerbahçe yoluna UEFA Kupa-
sı’nda devam edecekti. İlk rakip
İsveç’in zayıf takımlarından AİK Sol-
na’ydı. ilk maçtan 3-3’lük beraberlikle

dönülürken ikinci karşılaşmadan 3-
1’lik galibiyet elde edildi ve UEFA’daki
yürüyüş kör topal devam etti. Ligde ise

işler hiç de beklendiği gibi gitmi-
yordu, ilk dokuz haftanın

sonunda Fenerbahçe sa-
dece dört galibiyet ala-

b i l m i ş t i . .
Fenerbahçe’nin imda-
dına 6. Haftada oy-

nanması gereken fakat
Avrupa Kupası maçları
gerekçesiyle ertele-
nen Galatasaray maçı
yetişti. 

6-0’LIK TARİHİ SKOR
“Taraftar 5 istedi biz 6 attık”

2002-2003

Özgün
MERT
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SARAÇOĞLU’NDU YILLARCA 
UNUTULMAYACAK 
SKOR GELİYORDU
6 Kasım Çarşamba akşamı Şükrü Sa-

racoğlu tribünlerini dolduran veya maçı
televizyondan seyreden taraftarın aklına
hiç gelmeyecek bir skor ortaya çıktı. Fe-
nerbahçe maça etkili başlamış, 9. Daki-
kada Tuncay Şanlı gerçek Fenerbahçeli
olmuş, 38. Dakikada Ortega aynı sevinci
yaşamıştı. İlk devre bittiğinde tabelada 2-
0 yazıyordu. İkinci yarının başlarında Or-
tega kırmızı kart görerek oyundan atıldı,
ne olduysa bu dakikadan sonra
oldu. Fenerbahçe’nin on kişi
kalmasının etkisiyle Fatih Te-
rim’in öğrencileri rakip kaleye
yüklenmeye başladı. 68 ve 75.
Dakikalarda peş peşe Serhat
Akın’ın kaydettiği gollerle skor 4-
0 oldu. Bu sonuç Fatih hocanın
Galatasaray’ın başında ilk kez Ali
Sami Yen Stadyumunda Fener-
bahçe’yi ağırladığı 1996 Eylülünde d e
vuku bulmuştu. Ama sarı lacivertli futbol-
cular bu skorla yetinmek istemiyor-
lardı,78. Dakikada Ceyhun 5-0’ı getirdi,
golden kısa bir süre sonra sarı kırmızı-
larda eski Fenerbahçeli Emre Aşık’ta
oyundan ihraç edildi ve sahadaki futbolcu
sayısı eşitlendi. Kadıköy’de artık son bö-
lümler oynanıyordu, perdenin kapanma-
sına dört dakika kalmıştı ki Ümit Özat
skoru tayin etti 6-0. Maçtan sonra açık-
lama yapan Serhat Akın ‘‘taraftar 5 istedi,
6 attık, 10 istedi zaman yetmedi’’ diyerek
tarihi akşamı özetlemiş oldu. 

Galatasaray müsabakası öncesinde
UEFA Kupası’nda Yunanistan temsilcisi
Panathinaikos’la İstanbul’da 1-1 berabere
kalınmıştı, fakat derbi zaferinin moraliyle
Atina’da tur atlanabileceği umut edili-
yordu. Umut kısa süre içersinde hüsrana
dönüştü 4-1’lik mağlubiyet sarı lacivertliler
için bu sezonda erkenden Avrupa’ya veda
etmek anlamına geliyordu. Ligde ise kısa
süreli bir toparlanma yaşandı ve dört maç
üst üste farklı galibiyetler elde ed i ld i
hatta Bursaspor 7-1 mağlup
edildi. 14. hafta da oyna-
nacak olan İstanbulspor
maçının hazırlıkları
sürerken Fener-
bahçe şok bir
h a b e r l e
sarsıldı.
İ d m a n
s ı r a -
s ı n d a
göğsünde ve sol kolunda ağrı his-
seden Washington hastaneye kaldı-
rıldı. Yapılan muayene sonucunda
Brezilyalı anjiyo oldu ve damarına stent
takıldı. İlk geldiği dönemde kaçırdığı gol-

lerle saç baş yoldurtsa da ilerleyen maç-
larda 10 gole imza atan golcü futbolcu
doktorların futbol oynamasını riskli bulma-
larından dolayı Fenerbahçe’ye hoşça kal
demek zorunda kaldı. 

LORTANT’LA YOLLAR AYRILIYOR
OĞUZ ÇETİN GÖREVE GELİYORDU
Yönetimin kontratını sonlandırdığı

Washington, ülkesine dönüp futbol oyna-
maya devam etti hatta gol kralı bile oldu.
İstikrarsızlık bu sezonun düsturu olmuştu.
Önce kupada ikinci lig temsilci Konyas-

por’a, Mustafa Doğan’ın 33.
Saniyede kırmızı kart gördüğü
maçta, 1-0 yenilerek elendi ar-
dından ligde, Diyarbakırs-
por’a 3-0 mağlup oldu.
Werner Lorant’ın kaderi de
selefi Mustafa Denizli’ye
benzemiş bir yıl sonra yine
bir Diyarbakırspor yenilgi-
siyle görevine son veril-

mişti.
Alman çalıştırıcıyla yollar ayrılınca ye-

rine yardımcısı Oğuz Çetin getirildi. Fe-
nerbahçe taraftarının imparatoru artık
teknik direktördü. İlk maçında Göztepe ile
0-0 berabere kalındı, ikinci maçında ise
Trabzonspor’u Tuncay’ın hattrick yaptığı
gecede 3-2 mağlup ederek devre arasına
girildi. İkinci yarı öncesinde kadroda
önemli değişiklikler yaşandı. Taraftarın
sevgilisi Haim Revivo ve Milan Rapaiç ta-
kımdan ayrılırken Oktay Derelioğlu’da on-
lara eşlik etti. 

Tabiİ Revivo’nun Fenerbahçe’den Ga-
latasaray’a gidişi ise onu çok seven taraf-
tarı çok üzdü, sarı kırmızı formayla
oynadığı ilk maçta Bursaspor’a üç gol
atınca taraftarın sevgilisi Haim Revivo
‘HAİN Revivo’ oluvermişti. Fakat İsrailli ilk
maçta gösterdiği performansı bir daha
sergileyemedi. Yıldız isimler birer birer ay-
rılınca yerlerine Tottenham’dan Sergiy
Rebrov, Spartak Moskova’dan Besch-
nastnikh, Gaziantepspor’dan Kemal
Aslan ve Bielefeld’den Erhan Albayrak
transfer edildi. İkinci devrenin ilk maçı fiks-
tür gereği ertelenen Beşiktaş müsabaka-

sıydı. Kadıköy’de oynanacak bu
karşılaşma Fenerbahçe için şampi-

yonluk yarışına tutunmak için son
fırsattı çünkü siyah beyaz-

lılar 41 puanla liderlerdi
ve sarı lacivertlilerle

puan farkı altıydı.
Fatih Akyel’in kır-
mızı kartla oyun-

dan atılmasıyla
oyun planları

b o z u l a n
Oğuz Çe-

tin’in öğ-
rencileri

sahadan 1-0 mağlup ayrılıyorlar ve kaçı-
nılmaz mutsuz sona doğru sürüklenmeye
başlıyorlardı. Siyah beyazlı taraftarların
Fenerbahçeliymiş gibi stada soktukları
Türkçe ‘Cesur Yürek Ortega’ yazan pan-
kartın üzerinde İspanyolca Korkak Tavuk
anlamına gelen ‘cobarde gallina’ yazısının
bulunması ise maçtan sonra anlaşılıyor ve
bu karşılaşmaya dair akıllarda kalan eğ-
lenceli bir enstantane oluyordu. Bu yenil-
ginin ardından oynanan Ankaragücü
maçında da iki puan bırakılıyordu, bu
maçta oyundan alınan Ortega yedek ku-
lübesine gitmek yerine direk soyunma
odasına gitmişti, uzun süredir takımdan
ayrılmak istediği haberleri basına yansı-
yan Arjantinli sezonun ikinci yarı hazırlık-
ları için yapılan kamp döneminde de
Türkiye’ye dönüşünü sürekli ertelemişti.
Ankara deplasmanı onun için Fenerbahçe
defterinin son sayfasıydı. Takım arkadaş-
larına bir türlü uyum sağlayamayan, dil
sorununu çözemeyen Ortega Buenos Ai-
res’e aldığı bir uçak biletiyle yönetime hiç-
bir şey söylemeden Türkiye’den ayrıldı.
Gaziantepspor ve Malatyaspor galibiyet-
leri sonrası çöküş dönemine giren Fener-
bahçe üst üste oynadığı dört maçta da
galibiyet alamadan ayrıldı. Elazığspor
maçı sonrası Kaptan Ogün, Abdullah,
Yusuf ve genç kaleci Oğuz, Adanaspor
maçından öncede kampı terk ettiği için
Serhat, kadro dışı bırakıldı. Alınan bu ka-
rarlarda kötü gidişe çare olamamıştı ve
futbolcuyken bir efsane olan Oğuz Çetin,
daha fazla göreve devam etmek isteme-
diğini açıklayarak Adanaspor yenilgisi
sonrası istifa etti.

SON 9 HAFTAYA GİRERKEN 
TAMER GÜNEY GENÇLERLE SEZONU 
TAMAMLIYOR FUTBOLUMUZA 
SEMİH ŞEHTÜRK’Ü 
KAZANDIRIYORDU
Hocanın ayrılışı sonrası son dokuz

hafta için göreve alt yapı sorumlusu
Tamer Güney atandı. Tamer hocanın ge-
lişiyle birlikte alt yapıdan isimler daha çok
forma şansı bulmaya başladılar bunlar
içersinde en dikkat çeken isim ise Fener-
bahçe taraftarının ilerleyen yıllarda nö-
betçi golcüsü olacak Semih Şentürk’tü. Bu
dokuz haftalık dönem de ise sadece bir
galibiyet alınabildi ve Avrupa Kupalarına
katılma şansı da kaybedildi. 

51 puanla sezonu 6. Tamamlayan Fe-
nerbahçe, şampiyon Beşiktaş’ın 34 puan
gerisinde kaldı. Başkan Aziz Yıldırım’ın
kariyerinin en başarısız sezonundan
akılda kalan iyi şeyler ise 6-0’lık Galata-
saray galibiyeti ve dokuz gol atarak parla-
yan genç yetenek Tuncay Şanlı’ydı…       

ı
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Sao Paulo U20 takımının teknik direktörlüğüne getirilen Alex de
Souza ilk resmi maçına çıktı Türkiye'de forma giydiği dönemde
Fenerbahçe taraftarının sevgilisi olan Alex de Souza, aktif futbol-

culuk yaşantısını tamamladıktan bir
süre sonra antrenörlük kariyerine
başlamıştı.

Bir süredir Brezilya'nın Sao
Paulo ekibinin U20 takımını çalıştı-
ran Alex, resmi olarak ilk karşılaş-
masına çıktı.

Campeonata Brasileiro U20 Li-
gi'nde mücadele eden Sao Paulo
U20, Atletico Paranaense U20'yi
41. dakikada Marqunihos'un attığı
golle 1-0 mağlup ederek sezon ga-
libiyetle başladı.

TEMMUZ 2021DÜNYA’DAN SPOR

Euro 2020’de yıldızını parlatan Damsgaard için Sampdoria’nın istediği
bonservis ücreti belli oldu.Danimarka formasıyla Euro 2020’de gös-
terdiği performansla dikkatleri üzerine çeken Damsgaard, Barcelona

ve AC Milan
gibi kulüp-
lerinin il-
g i s i n i
ç e k m e y i
b a ş a r d ı .
Yıldız oyun-
cunun bon-
serv is in in
bulunduğu
Sampdoria
ise oyun-
cuyu sat-

maya pek sıcak bakmazken, 50 milyon euro üzerindeki teklifleri
düşünme kararı aldı.

Eriksen’in yaşadığı talihsiz olayın ardından Danirmarka’nın ilk 11’ine
yerleşen Damsgaard, geride bıraktığımız sezonda Serie A’da da iyi bir
performans göstermişti. Böylelikle 20 yaşındaki oyuncu için Avrupa de-
vleri sıraya girdi.

GR Parlamento’ya konuşan Sampdoria Başkanı Massimo Ferrero,
yıldız oyuncu hakkıında şunları söyledi: “Damsgaard’ın şu anda
değerinin ne kadar olduğunu bilmiyorum çünkü o satılık değil.”

“Onu takımda tutmak ve burada onun gelişmesine yardımcı olmak
istiyoruz. Sonrasında ise mümkün olan en yüksek bedel karşılığında
onu satmak istiyoruz.”

“Şimdi ise 30 milyon euro ve 50 milyon euro arasında bir değerinin
olduğunu düşünüyorum. Bundan daha fazlasını edecek yeteneğe de
sahip.”
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Alex, Sao Paulo'daki 
teknik direktörlük kariyerine 
galibiyetle başladı

Barcelona’nın ilgilendiği Damsgaard
için istenen bonservis bedeli açıklandı

Süper Fener
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Belçika maçında
son düdüğün
ardından sinir-

lerine hakim ola-
mayan Cristiano
Ronaldo kaptanlık

pazubandını yere at-
mıştı. Euro 2020’yi beş

golle tamamlayan Ro-
naldo, milli takım for-

masıyla 109 gole
ulaşarak Ali Da-

ei'nin reko-
runa

ortak
oldu.
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Euro 2020’de zorlu F Grubu’ndan çıkan üç takım da turnuvaya
erken veda ederek hayal kırıklığı yarattı.Fransa, Al-
manya, Portekiz ve Macaristan’dan oluşan F

Grubu, turnuva öncesinde Avrupa Şampiyonası’nın
en zorlu grubu olarak görülüyordu.

Çekişmeli maçlara sahne olan grubu Fransa
beş puanla ilk sırada tamamladı. Almanya dört pu-
anla ikinci sırayı alırken, aynı puana sahip Portekiz
ikili averajla rakibinin gerisinde kalmasına rağmen en
iyi üçüncüler arasına girerek üst tura yükseldi.

Ancak ‘ölüm grubundan’ gelen üç favori, son 16 tu-
runda birer birer turnuvaya veda etti. İlk olarak Por-
tekiz, kupanın bir diğer iddialı takımı Belçika’ya 1-0
yenilerek elendi.

Fransa’nın İsviçre karşısında aldığı sonuç belki de şu ana

kadar turnuvanın en büyük sürpriziydi. Fransa son 10 dakikaya
3-1 önde girmesine karşın skoru koruyamadı ve maç 3-3 eşit-

likle uzatmalara gitti. Dev rakibini penaltılarla geçen İsviçre
adını çeyrek finale yazdırdı.

Almanya’nın da İngiltere’ye son 15 dakikada yediği
iki golle boyun eğmesiyle, son üç büyük turnuvanın
şampiyonları Euro 2020’de son 8’i göremeden elenmiş
oldu.

Euro 2020’ye Portekiz son Avrupa şampiyonu,
Fransa son dünya şampiyonu unvanıyla gelmişti. Al-

manya ise 2014 Dünya Kupası apoletini taşıyordu.

Ölüm Grubu Çeyrek Finali Göremedi

2006’dan bu yana Al-
manya’yı çalıştıran Joac-
him Löw, Euro 2020’nin

ardından görevi bırakacağını
açıklamıştı.Löw idaresinde
hiçbir büyük turnuvayı kaçır-
mayan ve 2014’te Dünya Ku-
pası’nı kaldıran Almanya, Euro
2008’de final oynama başarısı
göstermişti.

Almanya’da Löw 
dönemi sona erdi

İs-
viçre kar-

şısında
penaltı kaçıran ve turnuvayı gol
atamadan tamamlayan Mbappe,

Fransa cephesinde eleştirilerin oda-
ğındaki isimdi.Oyuncusuna sahip
çıkan teknik direktör Didier Desc-

hamps, "Mbappe turnuvayı golsüz ka-
patsa da bizim birçok hücum

aksiyonumuzda başrol oynadı. Son-
rasında penaltı kullanma sorum-

luluğunu üstlendi, hiç kimse
ona kızgın değil" ifade-

lerini kullandı.

Deschamps, 
Mbappe'yi savundu

Ronaldo pazubandı yere fırlattı
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milli atletimiz Ersu Şaşma, Ankara’da düzen-
lenen 3. Orhan Altan Atlamalar Kupası’nda
sırıkla atlamada 5.80m’lik atlayışıyla Tür-

kiye rekoru kırarak Olimpiyat kotası kazandı.

Fenerbahçeli milli atletlerin de yer aldığı
4x100 metre bayrak takımımız olimpiyat ko-

tasını aldı.
4x100 bayrak takımı,

olimpiyatlara vize alma
sürecinin 29 Haziran’da
tamamlanmasının ardın-
dan dünya sıralamasın-
daki yerine göre Tokyo
Olimpiyatlarına katılma
hakkı elde etti.

Türkiye Atletizm Fe-
derasyonu’nun kesin

kadroyu açıklamasının ar-
dından aralarında Fenerbahçeli milli atletler Kay-
han Özer ve Oğuz Uyar
ile milli atletler Ertan
Özkan,  Jak Ali Harvey ve
Emre Zafer Barnes’ın yer
aldığı 4x100 metre bay-

rak takımı Tokyo
2020’de ma-
dalya müca-
d e l e s i
verecek.

Fenerbahçe Beko Erkek Basketbol
Takımımız yeni sezon kadro planla-
maları kapsamında, son iki sezo-

nunu İspanyol temsilcisi TD Systems
Baskonia’da geçiren İtalyan forvet Ac-
hille Polonara (2.02, 1991) ile 2+1 yıllık
anlaşmaya vardı.

Achille Polonara kimdir?
Achille Polonara, 23 Kasım 1991 ta-

rihinde İtalya’nın Ancona kentinde dün-
yaya geldi. Teramo Basket ile
basketbola adım atan Polonara, 2009-
2010 sezonunda ilk kez Serie A’da ya-
rışma şansı buldu. 2009-2012 yılları
arasında bu takımın formasını giyen
Polonara, 2012 yazında Pallacanestro
Varese’ye geçti. 2012-13 ve 2013-14
yılları arasında bu takımda forma giyen
Polonara, ilk kez EuroCup’ta mücadele
etme şansını da 2013-14’te bu ekiple
yaşadı.

Başarılı forvet, 2014-15 sezonu için
Pallacanestro Reggiana Reggio Emi-
lia’ya transfer oldu. Üç sezon geçirdiği
Reggio Emilia’da 2014-15 ve 2015-16
sezonlarında EuroCup’ta başarılı bir
performans ortaya koyan ve 2015 yı-
lında da İtalya Süper Kupası’nı kazanan
Polonara, 2017 yazında ise Dinamo
Sassari kadrosuna dahil oldu.

Dinamo Sassari yılları, Polonara’ya
EuroLeague kapılarını açan dönem
oldu. 2018-2019 sezonunda bu takımla
FIBA Europe Cup’ı kazanan başarılı for-
vet, aynı sezonun sonunda ise güçlü İs-
panyol temsilcisi Baskonia
Vitoria-Gasteiz’e transfer oldu.

Achille Polonara, İspanyol temsilci-
siyle iki başarılı sezonu geride bıraktı.
İlk kez boy gösterdiği EuroLeague’de

kendisini en iyi forvet oyuncularından
biri olarak ispatlayan Polonara, takımı-
nın 2019-20 sezonu ACB şampiyonlu-
ğunda da önemli pay sahibi oldu.

Polonara, 2020-21 sezonunda Bas-
konia ile 33 EuroLeague maçına çıktı
ve bu karşılaşmaların 29’una ilk beşte
başladı. Bu karşılaşmalarda ortalama
30 dakika parkede kalan Polonara, maç
başına 12.2 sayı (%57.2 iki sayı, %44.3
üç sayı), 6.6 ribaund, 1.9 asist, 1.2 top
çalma, 0.9 blok ve 16.5 verimlilik puanı
ortalamaları tutturdu. Başarılı forvetin
bu performansı, EuroLeague Oyuncular
Birliği tarafından 'En Çok Gelişim Gös-
teren Oyuncu' ödülüyle taçlandırıldı.

Achille Polonara, yüksek ener-
jisi ve oyunun iki yönündeki etkinli-
ğiyle tanınıyor. Başarılı oyuncu, dört
numarada forma giymesinin yanı
sıra hem üç numarada hem de kısa
beşlerde pivot pozisyonunda görev
yapabiliyor. Solak oyuncu, hem
ribaundlarda hem de dış
atışlarda önemli bir
koz olarak bilini-
yor. Polonara,
aynı za-
manda
İtalya
M i l l i
Takı-
m ı ’ n ın
da formasını
giyiyor.

FenerbAhçeli milli ATleT 
ersu şAşmA’dAn sırıklA ATlAmAdA

olimPiyAT koTAsı

ATleTlerimiz kAyhAn Özer ve oğuz
uyAr’ın dA yer Aldığı 4x100 bAyrAk 
TAkımındAn olimPiyAT koTAsı Aşıldı

Fenerbahçe beko’da

Tokyo koTAlArını birer birer Aşıyoruz

Achille Polonara 
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Final karşılaşmasının ardından
yapılan törende, Filenin Sultan-

ları’nda kaptan Eda Erdem Dün-
dar, en iyi orta oyuncu olarak
turnuvanın rüya takımına seçildi.
Eda, 2018 VNL’de de en iyi orta
oyuncu ödülünün sahibi olmuştu.

Japonya ile oynanan karşılaş-
manın ardından konuşan kaptan
Eda şunları söyledi:

“Tarifsiz hisler yaşıyoruz. Takım
olarak çok iyi iş çıkardık, turnu-

vayı madalya ile tamamlamak
bizim için çok önemliydi. Bunu so-
nuna kadar hak ettiğimize inanıyo-
rum çünkü gerçekten çok çalıştık.
Milletler Ligi boyunca çok müca-
dele ettik ama son maçımızda;
servislerimizle, bloklarımızla, de-
fansımızla, hücumumuzla, oyunun
her alanında lider olan taraf bizdik
ve mükemmel oynadık. Oyunu-
muzdan ve galibiyetimizden çok
memnunum. Bu derecenin, şu

anın tadını çıkarıyoruz. Ta-
kımdaki herkes çok mutlu
çünkü Tokyo Olimpiyatları yo-
lunda bu madalya, motivasyo-
numuzu daha da artırdı.”

Efeler de Avrupa şampiyonu
Voleybolumuz güzel günler yaşıyor.

Fileanin sultanları dünya üçüncüsü
olurken, erkek milli takımı da Nedim
Özbey yönetiminde Avrupa Altın Li-
gi'nde ikinci kez yenilmeden şampiyon
oldu.

Avrupa'nın ünlü takımlarını deviren
Filenin Efeleri'ni kutluyoruz.

Türkiye Kadın Voleybol Milli Takımı, bir diğer
adı ile Filenin sultanları Milletlerarası

Dünya Şampiyonası’nda üçüncü oldu.
Büyük mutluluk bu.

Zaten Türk Sporu’nun en başarılı
takım sporu olan voleybolun nazar bon-
cukları Filenin Sultanları.İtalyan Antre-
nör Gİovanni Guidetti yönetiminde ve
Fenerbahçe kaptanı Eda Erdem’in
büyük katkısı ile çok güzel maçlar çıkar-
dılar.

İtalya’daki bu turnuvada Türk Ha-
kemi yoktu ama Türkiye’nin gururu File-
nin Sultanları vardı. Ve her maçta bizi
mutlu etti.

F i l e n i n Su l -

tanları İtalya, Almanya, Belçika, Çin ve Hol-
landa’ya set vermedi. Sırbistan, Rusya, Ka-
nada’yı 3-2, Polonya, Tayvan ve Güney Kore’yi
3-1 yendi. Dominik Cumhuriyeti, Japonya, Ame-
rika, Brezilya’ya 3-1 yenildi. Yarı finalde Ame-
rika’dan set alamadı, üçüncülük maçında da
grupta yenildiği Japonya’ya set vermedi ve bronz
madalyanın sahibi oldu.

Emeği geçenleri kutlarız.
Başta Cumhurbaşkanı olmak üzere siyaseti-

mizin ünlü isimleri de bu başarı için milli takımı-
mızı kutladı..

Şimdi sırada Tokyo Olimpiyatları var.
Form grafiği gün geçtikçe yükselen Filenin

sultanları’ndan Japonya’da da iyi sonuçlar alaca-
ğımıza inancımız tam.
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Fenerbahçe Kaptanı Eda ileTürkiye Dünya Üçüncüsü

En iyi orta oyuncu olarak
turnuvanın rüya takımında 

Futbol ve Voleybol
Avrupa Futbol Şampiyonası'nda Hakem Cüneyt Çakır'ı

gurur ile izledik.
AIncak, koskoca Milletlerarası Dünya Voleybol Şam-

piyonası'nda bir tek Türk takımının olmayışı bizleri üzdü.
Dünyanın çeşitli bölgelerinden katılımın olduğu bu or-

ganizasyonda neden Türk hakem yoktu.
Japonya, Brezilya, Amerika, Çin gibi her yerden ülke-

ler var, Türkiye var, ama hakemimiz yok. Yazık.
Oysa İlhami Şenyurt, Nurper Özbar ve

Erdal Akıncı gibi uluslararası başarılı ha-
kemlere sahip bir ülkeyiz.

Uluslararası federasyon FIVB Türki-
ye'ye tavırlı mı, yoksa Türkiye bu ko-
nuda sınıfta mı kaldı.

Bir övgü, bir yergi

Milliyet Gazetesi’nin duayen köşe

yazarı Melih Aşık da Filenin

Sultanları için yazdı.

Aşık’ın yazısında bir övgü ve

bir de eleştiri var.
“Voleybol Milletler

Kupası'na katılan milli

takımımızın üçüncü-

lüğü büyük başarıdır.

Yürekten kutluyoruz.

Ancak bu ne? Hiçbir

ülkenin formasının

önünde dikkat çekecek büyüklükte

reklam yok. Bizim formalarda ko-

caman harflerle VESTEL yazıyor.

Milli formada bu büyüklükte reklam

olur mu? VESTELSPOR mu bu

takım?”

Cengiz
TOKGÖZ

Mayın Tarlası
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Şenol Güneş ve takımı son Avrupa Şampiyonası’nda gali-
biyet yüzü göremeden döndü. Oysa turnuva başında “Tür-

kiye mutlaka madalya ile döner” görüşü hakim idi.
Turnuva başlamadan gruplardan gelinişi

nedeni ile fut- bolculara prim
yağdı. Ve şam- piyonayı garanti
gören, daha
doğrusu spor
basını tarafın-
dan dolduruşa
getirilen futbolcu-
lar “prim” pazarlı-
ğına başlamış.

Ülke değil
prim. Yenilgiye
ceza var mı.

Türkiye’de bu
konuda isyan eden tek spor yazarı-
yım.

1999 yılında milli takımın tek-
nik direktörü Mus- tafa Denizli idi.
Bugün siyasi görüş- leri tartışılan
bazı topçular “Prim olarak 4x4 jep
isteriz” diye kazan kaldırmış idi. Haluk Ulusoy da
federasyon başkanı.

Sokaktaki vatandaş geçinemiyor, beyefendiler 4x4 isti-
yordu.

Duayen Gazeteci Kemal Belgin’in TGRT televizyonunda
“Buradan maliye bakanına şikayet ediyorum. O jipler ve-
rilemez” dedim..

Ertesi gün olay oldu. Rahmetli Turgay Şeren, Turgay Renk-

likurt, Hıncal Uluç gibi usta ve ünlü isimler benim başlattığım
itiraz kampanyasına katıldılar.

Jipleri alamadılar. İrlanda maçı beraberliğinden sonra Mus-
tafa Denizli Türkiye Gazetesi’nde benim de adımı vererek “İçi-
mizdeki İrlandalılar” diye bizleri iğnelemişti.

Neticede hakları olmayan o jipleri almalarına engel olduk.
Sporu bırakanlar benimle se-

lamı kesmezler. O milli takımdakiler
görmezden gelirler.

Olsun, ben gazetecinin görevini
yaptım ve devletin parasını devlette
bıraktırdım.

Bir konuya daha değineyim.
Şenol Güneş’in ne para aldığı beni
ilgilendirmez. Veren var ise alan
neden olmasın. Bu genç takım ile
Eylül’de Kore’de Şenol Güneş ile

2002’de bronz madalya kazandığımız Dünya Kupası sınavı
var. Ben bu takıma ve Güneş’e inanıyorum. Şimdiden başarı-
lar diliyorum.

NOT: Sonradan öğrendim ki, o jipler yurtdışına siyasi bir
kampa transfer edilecek imiş. Ona da engel olmuşum.

Prim pazarlığı hortladı mı?

Cengiz
TOKGÖZ

Mayın Tarlası

Türk Sporu’nun kalbi Türkiye Spor Yazarları Derneği’nin (TSYD) kongresi ya-
pıldı ve Oğuz Tongsir yeniden başkan seçildi. Tongsir 3 yıl başkanlık yapacak.

Yapılan değişikliğine göre bir başkan iki kez seçilebilecek. Çok güzel. Bunu
Cumhurbaşkanı partisinde de açıkladı,
sonra nedense vaz geçti. Ondan her
seçimde mecliste olan yaşlı  milletve-
killeri ile Türkiye yönetiliyor.

Biz yeni yönetimimize başarılar di-
leyelim. Tongsir Naci Arkan’dan sonra
tesislere birçok yenilik yaptı. Tertemiz
tam bir Avrupa tesisi oldu TSYD.

Eleştirmeden yapamam. Nedense
yönetime seçilenleri TSYD’nin internet
sitesinde göremedik. Ben çalışanlar-
dan özel olarak istedim de sizlere su-
nuyorum.

TSYD Hayırlı Olsun

FEYYAZ UÇAR'DAN
Bir zamanlar Fenerbahçe forması da giymiş

olan Beşiktaş'ın Metin-Ali-Feyyaz ef-
sanesinin ünlü ismi Avrupa Şampiyonası için

güzel bir yorum yapmış:
"reklamlarda oynadıkları kadar sahada

oynasalardı, hezimet olmazdı."
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Örnek bir kongre ve Başkan yine Ali Koç

Fenerbahçe Kulübü büyüklüğüne yakışır bir şekilde kongre yaptı.

Başkan Ali Koç, tek aday olarak girdiği kongrede oylarır tamı-
mını alarak tekrar başkan seçildi.

Şükrü Saraçoğlu Stadı’nda harika bir kongre ya-
pıldı. Yok yoktu.

Bir yanlışı yazmadan geçemem. Sahne tribün-
lere karşı değil, uzağa ve yana kurulmuştu. Büyük
ekran da olmadığı için konuşanlar dürbünle izlendi.

Konuşmacılardan biri “En büyük ve ilk hatamız
Aykut Kocaman’ı yollamamız oldu. Gömleğin en
üstteki düğmesi yanlış iliklendi, gerisi ters gitti” dedi.

Ancak bir gün önce önceki başkan Aziz yıldı-
rım’ın tansiyonu yükselten sözleri kongre günlerin-
deki başlıca konu idi. Çoğunluk Yıldırım’ı eleştirdi.

Tek aday ile girilen kongreye 7 bine yakın üye gelmişti. Bu
bir anlamda Ali Koç’a karşı olanlara tepki idi.

Elbette böyle önemli bir kulüpte kongreye tek aday ile gitmek
doğru değil. Ama kimse Ali Koç’un karşısına çıkmaya cesaret ede-
medi.

Ali Koç’u tebrik ederiz.
Ancak, bu sezon geçen sezondan daha zor geçecek. Bu

kadar uzun süre antrenörsüz kalınmamalı idi.
Transferler yapılmadı. Bunlar hep handikap.
Daha önce de belirttim. Başkana “Hayır” diye-

bilecek bir yöneticinin olmaması Fenerbahçe’nin
önemli bir handikapı. Ve başkanın bir spor danış-
manı yok. Koç gibi modern bir yöneticinin böyle bir
avantajı olması gerek. Danışman ne yapabilir, ufak
tefek hatırlatmalar tabii.

Yeni sezonda Trabzonspor oturmuş kadrosu ve
iyi transferleri ile zirvenin belalısı olacak.

Başkan Ali koç’un işi çok zor. Kulübü mali açıdan
bir yere getirdi. Artık tesislyeşme dönemi başlamalı.
Çünkü Aziz Yıldırım’ın bu konudaki hizmetleri çok
fazla ve unutulmaz.

Başkan Ali Koç’a hayırlı olsun diyor, başarılar diliyoruz.

Tenisin 
tadı kalmadı

Rus
raket

Maria Sharapova gelişi ile
tenis dünyasında devrim yarattı.
Magazin dünyasını üzerine çekti.

Onu tenisi için izlemeye gidenler gü-
zelliğine de hayran oldu. Her yerde o

vardı. Ve kadın tenisi birkaç kat fazla ilgi
gördü. Yaşı geçkin olmamasına rağmen
kortlardan ayrıldı ve bizi bu güzellikten
mahrum bıraktı. Görüşorsunuz, kort-
larda artık güzel denebilecek raket

çok az kaldı. Hele bu Shara-
pova'nın arkasından bitti.

İşte Fenerbahçe
Fenerbahçe, Türk Sporu'nun lokoma-

tifidir.Yalnız futbol değil, bir yığın
branşta ay-yıldıza hizmet etmektedir.

Kulüplerin saldırılarına karşın, sarı-
lacivertli takım her zaman ağırbaşlılığını
ve centilmenliğini korumuştur.

Bu fotograf çok önemli. 
Bugün Fenerbahçe'ye karşı cephe

açmış Trabzonspor'a Avrupa kupala-
rında başarı dileyen pankart ile sahaya
çıkan Fenerbahçe.

Size bir şey anlatabiliyor mu acaba?

A
yı

n 
G

üz
el

liğ
i

A
yı

n 
B

üs
tü

Ayın Haberi

Başağrısı Türleri

Biraz nefes alın
Çok basit insanlarımız var. Hep yıkıcı eleştiri ve gündemdeyer alma kompleksi.Alternatif göster.Yok.

Bezelye kadar beyni ile o kadar.Ali Koç'a saldırmış olmak, sankiboyunu uzatacak.Size ne.
Başkan, tercihini Vitor Perara'-dan yana kullanmıştır.Koç, kurban olmayı ister mi.Üstelik çok zeki ve işdünyasında başarılı.Bekleyelim ve görelim.Biraz nefes alın.
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KATKIDA BULUNANLAR
Bedri Baykam, Cemil Turhan, 
Jak Benzanona, Numan Atay, 

Barış Özkan, Özgün Mert, Harun Ata.

BASKI

Zeynel Abidin AKKOÇ  
Acıbadem Copy Center  Acıbadem

Cad. Ekşioğlu Sitesi No:144/B1
Kadıköy/İstanbul  Tel: 0216 340 36 30

Yerel- Süreli - Aylık Yayınlanır                                                                                                                              
Bu gazete basın meslek ilkelerine uymakta olup Cumhurbaşkanlığı İletişim Başkanlığı izniyle

yayınlanmaktadır  Yayınlanan ilan ve yazıların sorumluluğu sahiplerine aittir.  

ANKARA
Harun ATA

Sinan Caddesi No: 28/6 DİKMEN
Tel: 0312 230 1907

İZMİR
Aykut OKTAR

fener1907@hotmail.com.tr
İSVİÇRE 

Ümit DÜZGÜN                                          
Badstr.3 5722 Graenichen Schweiz

duzgunumit@hotmail.com                                                               
Tel: 0041 76 322 45 16

U.S.A
Hakan SAYIN

9101 East Bay Harbor Drv. Unit 105
Bay Harbor Islands FL 33154 

Tel: +1(305) 467 09 91
AVUSTURYA

Nuri ATARLAR. 
BREMENMAHD 16/41 6850 
DORNBIRN/AVUSTURYA
Tel:0043.681.815.987.98.

KIBRIS TÜRK CUMHURİYETİ
Erçin ÇOBAN 

Turgut Arca sok. No: 8 Metehan
Lefkoşe Tel: 0533 8381907
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İmtiyaz Sahibi 
Atila BARTIN

Yayın Kurulu Başkanı
Cengiz TOKGÖZ

Reklam. Legend Futbol 
info@legendfutbol.com

Tel. 0551 292 1907
Yönetim.Legend Futbol 

İçerenköy Mah.Topçu İbrahim Sk. No. 7/5 
Ataşehir/İstanbul
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Süper Fener

Süper Fener

İSTANBUL’DA SPOR DOLU HAFTASONU

Genel Yayın Yönetmeni
Uğur ÖZKAN

Yazı İşleri Müdürü
Yalçın TÜRK

İstanbul Büyükşehir Belediyesi (İBB) iştiraki Spor İstanbul ve İBB İletişim Koordinatörlüğü tarafından
düzenlenen Haliç Kürek Yarışları tamamlandı. İstanbul’un cazibe merkezi haline gelen Haliç’te

yapılan yarışlar, nefes kesen mücadelelere ve renkli görüntülere sahne oldu. Spor İstanbul tarafın-
dan organize edilen ve iki gündür devam eden Masa Tenisi Turnuvası’nda da kazananlar belli oldu. 

GÜNÜN YARIŞINA FENERBAHÇE 
DAMGA VURDU

Günün en hızlı yarışı olan Büyük Erkek-
ler’de Fenerbahçe B takımı birinci, Fener-
bahçe A takımı ise ikinci oldu. Şişecam
Çayırova takımı ise yarışı üçüncü sırada nok-
taladı.

Master Kadınlar’da birinciliği Vira Denizci-
ler elde etti. İzmit Sümerspor ikinci sırayı alır-
ken, Galata Kürek takımı üçüncü oldu.
Master Erkekler’de Galata A takımı yarışı ilk
sırada tamamladı. Altın Boynuz A takımı
ikinci, Vira Denizciler A takımı ise yarışı
üçüncü sırada tamamladı. 

Günün kapanışı U19 Kadınlar yarışıyla
yapıldı. U19 Kadınlar’da Fenerbahçe birinci-
liği elde etti. İzmit Sümerspor A takımı yarışı
ikinci sırada bitirirken, İzmir Sümerspor B ta-
kımı üçüncü oldu. 

MASA TENİSİ TUTKUNLARI 
MALTEPE’DE BULUŞTU

Spor İstanbul tarafından Maltepe Spor
Tesisleri’nde düzenlenen Masa Tenisi Turnu-
vası sona erdi. 208 sporcuyu bir araya getiren
etkinlik iki gün sürdü. Dört farklı kategoride
gerçekleştirilen turnuvada, büyük rekabete
sahne olan müsabakalar oynandı. 

gönderin 
paylaşalım

Minik Fenerbahçeli 

Mete Şahin

Açın abicim tribünleriözledik ya!..
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Dilovası Makine İhtisas ve İmes Organize Sanayii Bölgesi’nin 

ilk ve tek
Kataforez Kaplama yapan tesisiyiz.

Sektöre katkı sağlayacak teknolojik laboratuvarımızla ve tedarikçimiz Boysis ile birlikte 
devreye alacağımız tesisimizle Mart 2021’de üretime başlıyoruz...

Let’s Coat the World Together
Dünyayı Birlikte Kaplayalım

Çerkeşli OSB Mahallesi İmes Organize Sanayi Bölgesi 20. Cadde No:11 G23A17D2A Pafta 625 Ada 25 Parsel Dilovası-Kocaeli
info@asilktl.com        www.asilktl.com

asilkataforez

AKTL ASİL KATAFOREZ

asilkataforez

AKTL ASİL KATAFOREZ

0216 906 10 10
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